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Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. te houden op 27 
januari 2024 te Utrecht 

 
Agenda 
1. Opening 
2. Vaststellen van de agenda 
3. Secretarieel Verslag Najaars AV 2023 
4. Notulen van de Najaars AV, gehouden op 14 oktober 2023 te Groningen 
5. Ingekomen en uitgegane stukken 
6. Bestuursmededelingen 

a. Ereleden 
b. Sponsoren en externe contacten 
c. Halfjaarlijkse evaluatie beleidsnota 
d. Mededelingen commissaris buitenland 
e. Mededelingen commissaris algemene zaken 
f. Afgelopen activiteiten 
g. K.N.P.S.V.-weekend 

i. Afrekening 
ii. Begroting 

h. Update K.N.P.S.V.-spelen 
i. Onthulling kandidaat-bestuur der K.N.P.S.V.  
j. Data 
k. Moties 

7. Halfjaarlijks financieel verslag 
a. Resultatenrekening der K.N.P.S.V. op 31 december 2023 
b. Balans der K.N.P.S.V. op 31 december 2023 

8. Mededelingen van de afdelingen 
9. Lustrumcongrescommissie 2021-2023 “Lucifer” 

a. Secretarieel verslag 
b. Afrekening 
c. Decharge 

10. Sportcommissie 2023-2024 “Sprinter” 
a. Begroting 

11. Congrescommissie 2024-2025 
a. Verkiezing  
b. Begroting 
c. Installatie  

12. Internationale Commissie 2024-2025 
a. Verkiezing 
b. Begroting 
c. Installatie  

13. Internationale evenementen werkgroep 
a. Verkiezing 
b. Installatie 

14. Mededelingen 
a. Commissies 
b. Vaandeldrager 2023-2024 
c. Ph.V.D. “Hygeia” 
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15. W.v.t.t.k.  
16. Rondvraag 
17. Sluiting 
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Ad 9. c. Decharge van de Lustrumcongrescommissie 2021-2023 “Lucifer” 
Gedechargeerd worden: Edwin Jager 
     Emma van Kampen 
     Emma van Rijn 
     Hilde IJbema 
     Thomas de Groot    
     Mei Dong Zomer  (allen P.S.) 
 
Ad. 11. c. Installatie van de Congrescommissie 2024-2025 
Geïnstalleerd worden:  Luciënne de Vries 
     Marlon Geraerts  
     Jingjing Qui  
     Ingmar Bruggemann  
     Anouk de Waele  (allen U.P.) 
     Vacature 
 
Ad. 12. c. Installatie van de Internationale commissie 2024-2025 
Geïnstalleerd worden:  Thijmen Roos 
     Jomay Bootsma 
     Fieke Mooij 
     Ronnie Ramautarsing  (allen „Aesculapius”) 
     Occo Hemel    (K.N.P.S.V.)  
     Vacature 
 
Ad. 13. b. Installatie van de Internationale evenementen werkgroep 
Geïnstalleerd worden: Jonno Rolfes   (VCSVU) 

Franka Hettfleisch 
     Thijs Revelman 
     Jorn Ticheler   (allen „Aesculapius”) 
     Katie Remmers 
     Jonathan Shaheen  (beiden P.S.)    
             
     
 
     

  



  
  
Koninklijke Nederlandse Pharmaceutische Studenten Vereniging  
  
  
  

6  

Motielijst Algemene Vergaderingen 1997-2023   
  
Algemene Vergadering der A.N.P.S.V. gehouden op 8 mei 1997 te Heemskerk   
Motie aangaande betrokkenheid    
Wij leden der A.N.P.S.V. etc. zijn van mening dat, bij elke AV, van elke commissie, die uit vijf of 
meer leden bestaat, minstens drie leden aanwezig zijn.    

   
Algemene Vergadering der A.N.P.S.V. gehouden op 21 mei 1998 te Elst   
Motie aangaande notulen   
Wij leden der A.N.P.S.V. etc. zijn van mening dat tijdens het behandelen van de notulen foutieve 
woordspelingen, komma’s en punten niet relevant zijn voor de inhoud en zullen dus niet genoemd 
mogen worden. De fouten kunnen tot een week na afloop van de AV bij de secretaris worden 
ingediend. Uitzonderingen hierop zijn de namen en verkeerde interpretaties van zinnen/alinea’s.   
   
Algemene Vergadering der A.N.P.S.V. gehouden op 27 januari 2001 te Utrecht Motie 
aangaande het financiële overzicht van de A.N.P.S.V.   
Wij leden der A.N.P.S.V. etc. zouden graag willen dat de financiële stukken der A.N.P.S.V. 
minimaal 3 werkdagen voor aanvang van een AV bij de afdelingen ter inzage te liggen. Onder 
financiële stukken worden in ieder geval de resultatenrekening, balans en 
begrotingen/afrekeningen gemaakt door de penningmeester verstaan. Zo mogelijk liggen ook de 
stukken van de commissies die gepresenteerd zullen worden op de betreffende AV ter inzage.   
   
Motie aangaande gerecycled papier (op voorwaarde dat dit de goedkoopste manier is) Wij leden 
der A.N.P.S.V. etc. zijn van mening dat het bestuur der A.N.P.S.V. iets kan doen voor het woud in 
verre landen door gerecycled papier te gebruiken.   
   
Algemene Vergadering der A.N.P.S.V. gehouden op 26 januari 2002 te Utrecht   
Motie aangaande leden die te laat op een AV komen    
Wij leden etc. zijn van mening dat het leuk zou zijn als bezoekers van een AV, die te laat komen, 
een bosje bloemen aan zouden bieden aan het bestuur van de A.N.P.S.V. tijdens de AV. Het bosje 
hoeft niet meer te kosten dan €2,-. Deze bloemen moeten in een vaas gezet worden op tafel. 
Hiervoor moet dus een vaas aangeschaft worden.    
   
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 28 januari 2006 te Utrecht   
Motie aangaande stemmen    
Wij leden etc. zijn van mening dat stemming voor ieder voorstel niet nodig is, mits er vanuit de 
zaal geen bezwaar is.   
  
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 25 mei 2006 te Zevenaar   
Motie aangaande graveerkosten bokalen   
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat de kosten (maximaal €20,-) voor het graveren van de 
Faber- en Amaliabokaal (of elke in de toekomst geïntroduceerde bokaal) niet later dan twee 
maanden na het in bezit nemen van de bokaal gedeclareerd mogen worden bij de penningmeester 
der K.N.P.S.V.   
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Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 21 mei 2009 te Apeldoorn   
Motie aangaande financiële stukken    
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat op iedere AV de financiële stukken geniet worden op 
volgorde van behandeling.   
   
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 4 oktober 2009 te Putten   
Motie aangaande reiskostendeclaratie    
Leden kunnen tot vier weken na de K.N.P.S.V.-activiteit hun reiskosten van de activiteit indienen 
bij de penningmeester van de K.N.P.S.V.    
   
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 3 oktober 2010 te Putten   
Motie aangaande het uitnodigen van IPSF- en EPSA-bestuursleden    
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat de commissaris buitenland en commissaris algemene zaken 
de in Nederland aanwezige bestuursleden van IPSF en EPSA op de hoogte stellen van de data van 
alle U.P.-, P.S.- en „Aesculapius”-feestjes waar zij bij aanwezig mogen zijn.   
   
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 2 juni 2011 te Apeldoorn   
Motie aangaande foto’s tijdens de AV’s    
Wij leden etc. etc. zouden het leuk vinden als er foto’s worden gemaakt van de te installeren en 
te dechargeren commissies tijdens alle AV’s.   
   
Motie aangaande noemen van afdelingen in notulen    
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat in de notulen bij ieder nieuw punt de desbetreffende 
afdeling vermeld dient te worden.   
   
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 17 mei 2012 te Apeldoorn   
Motie aangaande het inbinden van notulen    
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat de verbeterde notulen van elk bestuursjaar in een 
notulenboek worden ingebonden.   
   
Motie aangaande back-ups op de harde schijf    
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het bestuur elke maand een back-up op de online harde 
schijf maakt.   
   
Motie aangaande het besluitendocument    
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het besluitendocument jaarlijks door het bestuur wordt 
bijgewerkt. Het besluitendocument kan door leden worden opgevraagd.   
   
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 14 mei 2015 te Apeldoorn   
Motie aangaande volmachten   
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat een lid voor maximaal één ander lid zijn/haar volmacht 
uit kan spreken.   
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Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 10 oktober 2015 te Utrecht   
Motie aangaande motielijst   
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat alle moties, welke na de AV op de motielijst geplaatst 
zullen worden, hardop worden voorgelezen, ook als een motie van orde tijdens de AV aangeeft 
dat dit niet hoeft te gebeuren.   
 
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 23 januari 2016   
Motie aangaande EPSA en IPSF functies   
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat leden van de K.N.P.S.V. die een functie bekleden bij EPSA 
en/of IPSF ook functionaris zijn van de K.N.P.S.V.   
   
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 5 mei 2016 te Soest   
Motie aangaande moties in de bundel   
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat in de bundel ook de niet aangenomen moties met uitleg 
worden vermeld.    
   
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 8 oktober 2016 te Putten   
Motie aangaande het EPSA-systeem   
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat er een nieuw handgebaar standaard wordt toegevoegd aan 
het vingeropsteek systeem, namelijk: het bullshit gebaar. Het bullshit gebaar bestaat uit drie 
opgestoken vingers (de pink, de ringvinger en de middelvinger) en het vormen van een cirkel met 
de wijsvingers en de duim.   
   
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 7 oktober 2017 te Utrecht  
Motie aangaande het archief der K.N.P.S.V.   
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het bestuur na een archiefdag een (unieke) vondst deelt 
met de leden.   
   
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 26 januari 2019 te Utrecht   
Motie aangaande de Vereniging van Jonge Apothekers   
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het bestuur aanwezig is bij de jaarlijkse Algemene Leden 
Vergadering van de VJA en haar leden.   
   
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 25 januari 2020 te Utrecht   
Motie aangaande de Algemene Vergaderingen   
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat alle filmpjes en presentaties voor aanvang van de 
Algemene Vergadering bij het bestuur worden ingediend, zodat deze op tijd klaar staan op de 
laptop van de commissaris algemene zaken.   
 
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 26 en 27 mei 2022 te Lemmer  
Motie aangaande commissie installatie  
Wij leden etc. etc. zijn van mening dat in het vervolg bij installatie van een commissie, deze 
voldoet aan de regelementen van de commissie. Het reglement van de activiteitencommissie 
moet later worden aangepast. Bij andere commissies wordt wel over een minimum gesproken.  
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Besluitenlijst Algemene Vergaderingen 1997-2023  
  

Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 25 september 2005 te Putten  
Aangaande oude K.N.P.S.V.- vaandels  
In overleg met de afdelingen zullen de oude vaandels een waardigere, vaste plaats krijgen bij P.S., 
„Aesculapius” en U.P.  

  
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 9 mei 2013 te Baarlo  
Aangaande de overlap van thema´s en bestemmingen  
Om de overlap van thema’s en bestemmingen te voorkomen is de voorzitter der K.N.P.S.V. de 
centrale contactpersoon, met wie afdelingsbesturen contact moeten opnemen om te controleren 
of hun thema of bestemming geen overlap vertoond volgens de in de RvP afgesproken regels. Op 
de laatste RvP van het collegejaar wordt voor het komende collegejaar de exacte activiteitenlijst 
vastgesteld.   
Voor de thema’s en bestemmingen geldt dat het afdelingsbestuur die als eerste een thema of 
bestemming doorgeeft aan de voorzitter der K.N.P.S.V. dit thema of deze bestemming mag 
gebruiken. In goed overleg tussen de afdelingen kan van de regels worden afgeweken. De 
voorzitter/praesides zorgen ervoor dat de afdelingsbesturen en commissies van deze regeling 
afweten en zich eraan houden.  
  
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 10 oktober 2015 te Utrecht  
Aangaande beamer  
De beamer van de K.N.P.S.V. is te gebruiken door al haar leden onder opgestelde voorwaarden.   
  
Aangaande de contributie met ingang van contributiejaar 2015-2016  
De contributie voor een lid van een afdeling zal vanaf het collegejaar 2015-2016 €3,75 per jaar 
zijn.   
  
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 25 en 26 mei 2017 te Baarlo  
Aangaande wijziging huishoudelijk reglement  
Hoofdstuk 13, artikel 2 van het huishoudelijk reglement der K.N.P.S.V. wordt als volgt gewijzigd:  
  
Nieuw  
1. Volmachten, zoals beschreven in artikel 21 lid 2 van de statuten, moeten door de 
verstrekker ervan bij het bestuur van de vereniging aangevraagd en ingeleverd worden voor 
aanvang van de Algemene Vergadering.  
  
2. Volmachten kunnen alleen worden gegeven op speciale door het bestuur te verstrekken 
volmachtpapieren, voorzien van een handtekening van één van de bestuursleden van de vereniging.  
  
Aangaande K.N.P.S.V.-weekend  
Het K.N.P.S.V.-weekend, waarin de Najaars AV, het K.N.P.S.V.-feest en de 
functionarissenactiviteit zullen worden gehouden, vindt jaarlijks plaats.   
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Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 7 oktober 2017 te Utrecht  
Aangaande Nederlands Kampioenschap Consultvoering  
Het Nederlands Kampioenschap Baliegesprekken zal vanaf het studiejaar 2017-2018 de naam 
Nederlands Kampioenschap Consultvoering dragen. 
Aangaande de inschrijfprocedure  
De leden die zich binnen 24 uur na het openen van de inschrijvingen hebben ingeschreven voor 
een activiteit van de K.N.P.S.V. worden middels een lotingsprocedure toegelaten tot deze 
activiteit, mits er te veel inschrijvingen zijn. Leden die middels de lotingsprocedure niet direct 
worden toegelaten tot de activiteit komen op volgorde van loting op een wachtlijst te staan. De 
leden die zich na 24 uur na het openen van de inschrijving hebben ingeschreven voor de activiteit 
worden op volgorde van inschrijving onderaan de wachtlijst geplaatst.  
  
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 27 januari 2018 te Groningen  
Aangaande Protocol Inschrijfbeleid en gedrag  
Het Protocol Inschrijfbeleid en gedrag zal per 27 januari 2018 ingaan en worden nageleefd.   
  
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 10 en 11 mei 2018 te Maastricht  
Aangaande SEP-borg  
Een SEP-deelnemer dient het maximale bedrag te betalen vastgesteld door IPSF alvorens deze SEP-
student gereserveerd wordt in de database door een ander land. Wanneer de SEPdeelnemers terug 
is gekomen van zijn/haar SEP en het evaluatieformulier heeft ingevuld, zal dit bedrag minus de 
deelnemersbijdrage teruggestort worden aan de student. Wanneer de borg niet teruggestort wordt 
vanwege afzegging zal dit bedrag naar het Development Fund van IPSF gaan. Bij uitzondering 
beslist het bestuur.   
  

Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 6 oktober 2018 te Leiden  
Aangaande archief  
Het gearchiveerde deel van het archief der K.N.P.S.V. wordt gehuisvest in het Noord-Hollands 
Archief te Haarlem  
   
Aangaande de internationaliseringsrichtlijn  
De internationaliseringsrichtlijn zal per 30 mei 2019 worden nageleefd.   
    
Aangaande de SEP-werkgroep  
De SEP-werkgroep, bestaande uit 6 personen, zal een programma organiseren voor de 
SEPstudenten die naar Nederland komen.  
  
Aangaande transactiekosten EPSA en IPSF congres  
Het gezamenlijk betalingsprotocol zal per 25 januari 2020 worden nageleefd.  
  
Aangaande maatschappelijk project  
De K.N.P.S.V. draagt bij aan de promotie en selectie voor een jaarlijks maatschappelijk project, 
georganiseerd door de K.N.P.S.V. en Farmacie Mondiaal, in Rwanda voor master 
farmaciestudenten. De deelnemende farmaciestudenten zullen hiervoor een vergoeding van 
Farmacie Mondiaal ontvangen.   
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Aangaande de Bacheloractiviteit  
Er zal jaarlijks een Bacheloractiviteit worden georganiseerd met een educatieve invulling.  

 
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 14 november 2020 te Haren en via Zoom  
Aangaande de Vereniging van Chemie Studenten aan de Vrije Universiteit  
De Vereniging van Chemie Studenten aan de Vrije Universiteit zal toetreden tot de Koninklijke 
Nederlandse Pharmaceutische Studenten Vereniging.    
 

Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 30 januari 2021 te Haren en via Zoom  
Aangaande toetreding Vereniging van Chemie Studenten aan de Vrije Universiteit  
Na de toetreding van de Vereniging van Chemie Studenten aan de Vrije Universiteit (VCSVU) tot 
de Koninklijke Nederlandse Pharmaceutische Studenten Vereniging (K.N.P.S.V.) zullen er voor de 
periode van vijf jaar, startende ten tijde van de toetreding, een aantal voorwaarden gelden:  
- De K.N.P.S.V. biedt voor een periode van 10 jaar geen financiële hulp aan de VCSVU;  
- De financiële stukken van VCSVU moeten, de eerstvolgende keer na de toetreding, één keer 

worden goedgekeurd, zonder buitensporige uitgaven. Als dit niet gebeurt wordt de periode van 
tien jaar dat de K.N.P.S.V. geen financiële hulp biedt aan VCSVU verlengd met één jaar tot dit 
wel het geval is;  

- Er zal voor een periode van vijf jaar geen Congrescommissie worden geïnstalleerd, bestaande 
uit leden van de VCSVU;  

- Er zal voor een periode van vijf jaar geen K.N.P.S.V.-bestuur worden geïnstalleerd, bestaande 
uit leden van de VCSVU.  

 
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 13 mei 2021 te Groningen en via Zoom  
Aangaande Vijfjarenplan  
Het Vijfjarenplan der K.N.P.S.V. zal ingaan vanaf 13 mei 2021.  
 

Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 22 januari 2022 te Leiden en via Zoom  
Aangaande commissieschema 
  

   Groningen  Leiden  Utrecht  Amsterdam  

2020-
2021  

Bestuur  

SpoCo  
CongresCo  Folia  -  

2021-
2022  

Luco  
Bestuur  

AC  

CongresCo  

SpoCo  
Folia  

2022-
2023  

AC  

LuCo  
Folia  

Bestuur  

IC  
SpoCo  

2023-
2024  

Bestuur  

IC  
CongresCo  

Folia  

SpoCo  
AC  

2024-
2025  

AC  

Folia  

Bestuur  

IC  
CongresCo  SpoCo  
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2025-
2026  

SpoCo  
AC  

Folia  

Bestuur  

IC  
CongresCo  

2026-
2027  

CongresCo  
Luco  

SpoCo  

AC  

Folia  

Bestuur  

IC  

2027-
2028  

Bestuur   

IC  
LuCo  SpoCo  

AC  

Folia  

2028-
2029  

AC   

Folia  

Bestuur  

IC  
CongresCo  SpoCo  

  
  
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 22 januari 2022 te Leiden en via Zoom  
Aangaande archief  
Ieder bestuurslid zal aan het eind van het bestuursjaar de oudste aanwezige map van het archief 
betreffende zijn/haar functie digitaliseren.  
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Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 14 oktober 
2023 te Groningen 

Presentielijst 

Het 121e Bestuur der K.N.P.S.V.: 
Eline Vermeulen (voorzitter), Sam Appel (secretaris), Daan Geertjes (penningmeester), Floor 
Eijken (commisaris buitenland), Occo Hemel (commissaris algemene zaken) 

Het 142e bestuur der G.F.S.V. “Pharmaciae Sacrum”: 
Fabian Schaub (praeses), Kim Scholten (ab-actis), Martijn Schipper (quaestor), Femke Askamp 
(assessor I), Roosmarie Hol (kandidaat-assessor II) 

Het 138e bestuur der L.P.S.V. „Aesculapius”: 
Mila Bussing (praeses), Ingeborg Blom (ab-actis), Madelief den Toonder (quaestor), Timo 
Fleischer (assessor I), Vincent Balk (assessor II) 

Het 129e bestuur der U.P.S.V. “Unitas Pharmaceuticorum”: 
Leroy Roscher (praeses), Imme Bogaards (ab actis), Renzo Zwinkels (quaestor), Charlotte van den 
Hurk (assessor I), Thijn van Kippersluis (Assessor II) 

Het 59e bestuur der VCSVU:  
Roy Zuidema (voorzitter), Amber van Schaik (secretaris), Marit Aarsman (penningmeester), Mart 
van der Lugt (commissaris extern), Jorinde Visscher (commissaris intern) 

Namens de Regelementencommissie 2023-2024: 
Job Markink (U.P.), Priscilla Tan („Aesculapius”) 

Namens de Archief Commissie 2023-2024: 
Samson Bulsink (U.P.), Nicky Janssen („Aesculapius”) 

Namens de Financiële Commissie 2023-2024: 
Mara van den Kerkhof (U.P.), Thijs Revelman („Aesculapius”) 

Namens de IPSF Office Hulpcommissie 2023-2024: 
Franka Hettfleisch („Aesculapius”) 

Namens de Internetcommissie 2023-2024: 
Eline Modder (U.P.) 

Namens de Commissie ter Redactie van de Folia Pharmaceutica ‘Fortiori’ 2023-2024: 
Dirk-Johan Wyma, Stijn Eggermont (beide U.P.) 

Namens de Sportcommissie 2023-2024: 
Ye Young Kim, Age Zeinstra, Kaya van der Bijl, Imke van Houten, Brian Schilder, Isabella Hagens 
(allen U.P.) 
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Namens de Activiteiten Commissie ‘AC/DC’ 2023-2024: 
Allison Oostenrijk, Ruurd Hondema, Jonno Rolfes, Lucinda Hogervorst, Madelief van Leeuwen 
(allen VCSVU) 

Namens de Congres Commissie ‘Confuse’ 2022-2023: 
Isis Borst, Sven Martens, Jeffrey Jonkman (allen „Aesculapius”) 

Sanne Hoekstra, Rob Wisman (beide P.S.) 
Lisa de Jong (VCSVU) 
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Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 14 oktober 
2023 te Groningen 

Notulen 

1. Opening  
Eline Vermeulen, voorzitter der Koninklijke Nederlandse Pharmaceutische Studenten 5 
Vereniging (K.N.P.S.V.), opent de Algemene Vergadering (AV) der K.N.P.S.V. om 13:02 
uur. 

Eline Vermeulen meldt dat spelfouten in de notulen tot een week na de vergadering 
schriftelijk kunnen worden doorgegeven aan Sam Appel, secretaris der K.N.P.S.V.  
 10 
Het bestuur heeft een afmelding ontvangen van Professor Breimer, Professor Schobben en 
Drs. Schikan, (allen erelid der K.N.P.S.V.) Daarnaast hebben namens G.F.S.V. 
“Pharmaciae Sacrum” (P.S.) Myrthe Boerrigter, Katie Remmers, Joris Aalten, Valentine 
Julien, Anouk Dontje, Britt Everts en Jonathan Shaheen zich afgemeld. Namens L.P.S.V. 
„Aesculapius” hebben Marit Ritsma, Grady Slagman, Tamara van den Steen en Luc van 15 
Rijn zich afgemeld. Namens U.P.S.V. “Unitas Pharmaceuticorum” (U.P.) hebben Ilja 
Timmermans, Luciënne de Vries, Sybren Rienks, Tijn van Heuveln, Khanh Pham, Inge 
Flier, Marlon Geraerts en Anouk de Waele zich afgemeld.  

2. Vaststellen van de agenda  
Eline Vermeulen, voorzitter der K.N.P.S.V., licht de wijzingen toe die opgetreden zijn in 20 
de agenda ten opzichte van de agenda die is opgenomen in de bundel voor de Najaars AV 
2023. 

Eline Vermeulen vertelt dat er tijdens de AV drie onthullingen zullen plaatsvinden. De 
locatieonthulling van het Congres der K.N.P.S.V. 2024 door de Congrescommissie 2023-
2024 ‘Confuse’, de nieuwe K.N.P.S.V.-gadget en het voorlopige ontwerp van de nieuwe 25 
K.N.P.S.V.-sticker. 

Eline Vermeulen geeft het woord aan Floor Eijken, commissaris buitenland der K.N.P.S.V. 

De aangepaste agenda wordt goedgekeurd. 

3. Wissel voorzitter der K.N.P.S.V.  
Eline Vermeulen, voorzitter der K.N.P.S.V., vertelt dat zij wegens gezondheidsredenen 30 
zal aftreden als voorzitter der K.N.P.S.V. en dat dit ook benoemd is toen de stukken 
werden verstuurd. Ook is er een vacature geopend voor de functie van commissaris 
buitenland der K.N.P.S.V. 

Eline Vermeulen licht kort toe wat de gezondheidsredenen zijn die tot haar aftreden 
leiden. Daarna geeft ze een kort overzicht van het uitgevoerde beleid, er zijn namelijk al 35 
vier van de zes beleidspunten uitgevoerd en tot slot bedankt ze de ereleden, de oud-
besturen, de afdelingsbesturen, de commissies, de leden der en iedereen uit het bestuur 
der K.N.P.S.V. 
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Job Markink (U.P.) bedankt Eline Vermeulen namens het 120e bestuur der K.N.P.S.V. en 
geeft aan dat ze met opgeheven hoofd mag aftreden, aangezien ze het bestuur met 
passie heeft geleid en onderdeel was van het 121e bestuur der K.N.P.S.V. 

Fabian Schaub (P.S.) bedankt Eline Vermeulen namens het 142e bestuur der G.F.S.V. 
‘’Pharmaciae Sacrum’’ en zegt dat hij het erg jammer vindt dat Eline Vermeulen deze 5 
keuze heeft moeten maken. Hij hoopt dat Eline Vermeulen deze passie voor de K.N.P.S.V. 
vasthoudt. Hij wenst Eline Vermeulen veel succes met haar herstel. 

Mila Bussing („Aesculapius”) bedankt Eline Vermeulen namens het 138e bestuur der 
L.P.S.V. „Aesculapius”. Ze zegt erg trots te zijn op alle vijf bestuursleden van het 121e 
bestuur der K.N.P.S.V. en ze vindt het erg knap hoe Floor Eijken de laatste weken de rol 10 
van voorzitter al op zich nam. Ze wenst Eline Vermeulen veel sterkte met haar herstel. 

Leroy Roscher (U.P.) bedankt Eline Vermeulen namens het 129e bestuur der U.P.S.V. 
‘’Unitas Pharmaceuticorum’’ en zegt dat Eline Vermeulen erg trots mag zijn en hoopt ook 
dat ze haar passie vasthoudt.  

Roy Zuidema Vereniging van Chemie Studenten aan de Vrije Universiteit (VCSVU) sluit 15 
zich aan bij de woorden van de afdelingen. Hij keek erg uit naar de verdere 
samenwerking met Eline Vermeulen en hij vindt het jammer dat ze gaat aftreden. Hij 
bedankt Eline Vermeulen namens het 59e bestuur der VCSVU en wenst haar veel sterkte 
met het herstel. 
 20 
3a. Decharge  
Daan Geertjes, penningmeester der K.N.P.S.V. bedankt Eline Vermeulen namens het 121e 
bestuur der K.N.P.S.V., voor haar periode als voorzitter en voor wat zij gedaan heeft met 
en voor de vereniging. 
 25 
Eline Vermeulen, voorzitter der K.N.P.S.V., wordt gedechargeerd als voorzitter van het 
121e bestuur der K.N.P.S.V. 
 
3b. Verkiezing  
Floor Eijken, commissaris buitenland der K.N.P.S.V., wordt verkozen als voorzitter van 30 
het 121e bestuur der K.N.P.S.V. 
 
3c. Installatie  
Floor Eijken wordt geïnstalleerd als voorzitter van het 121e bestuur der K.N.P.S.V. 

Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V. houdt haar aantreedrede als voorzitter.  35 

4. Secretarieel Verslag Congres AV 2023  
Sam Appel, secretaris der K.N.P.S.V., leest het secretarieel verslag van de Congres AV 
2023 voor. 

Het secretarieel jaarverslag van de Congres AV 2023 wordt goedgekeurd.  

5. Notulen van de Congres AV, gehouden op 18 mei 2023 te Stadskanaal 40 
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V., behandelt de notulen per pagina in de bundel:   
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Leroy Roscher (U.P.) merkt namens Ghislaine Feron (U.P.) op dat er geen regelnummers 
aan de notulen zijn toegevoegd. 

Pagina 22: 
Charlotte van den Hurk (U.P.) complimenteert het bestuur namens Ilja Timmermans 
(U.P.) voor het verloop van het Farmacie hockeytoernooi en ze vindt het fijn dat er 5 
genoeg water aanwezig was. 

Fabian Schaub (P.S.) vraagt naar een update over de merchandise die gemaakt was voor 
het Lustrum Congres. Daan Geertjes, penningmeester der K.N.P.S.V. geeft aan dat er 
nog wel merchandise over is maar dat er wel veel verkocht is. Fabian Schaub vraagt wat 
er gebeurt met de overige merchandise. Daan Geertjes geeft aan dat dit nog verkocht 10 
kan worden en anders zal worden afgeschreven. 

Thijn van Kippersluis (U.P.) geeft aan dat er een aantal gegevens op de website missen. 
Job Markink (U.P.) zegt tegen Thijn van Kippersluis dat het handiger is het lijstje op te 
sturen naar het bestuur zodat zij de punten kunnen aanpassen. 1 

Fabian Schaub merkt op dat de inschrijvingen voor het Lustrum Congres eerder open 15 
waren dan gepland, en dat er meer inschrijvingen waren dan voorgaande jaren. Hij 
vraagt of het bestuur van plan is de inschrijvingen voor het 81e Congres der K.N.P.S.V. 
eerder te laten starten. Floor Eijken geeft aan dit te doen als dit mogelijk is.  

Pagina 23: 
Femke Askamp (P.S.) merkt op dat voor komende commissies er veel leden nodig zijn uit 20 
Groningen en vraagt hoe het bestuur dit verder wil aanpakken. Floor Eijken geeft aan 
dat het bestuur dit goed zal overleggen met het bestuur van P.S.  

Leroy Roscher vindt het n.a.v. voetnoot 2 jammer dat er nog geen navraag is gedaan of 
de kosten vergoed kunnen worden van de Congressen van de Koninklijke Nederlandse 
Maatschappij ter bevordering der Pharmacie (KNMP). 25 

Leroy Roscher vraagt namens Ghislaine Feron hoe de mondelinge promotie voor 
activiteiten en commissies gaat. Floor Eijken geeft aan dat dit goed gaat, er is door 
mondelinge promotie een extra commissielid en er zijn meer mensen voor het 
K.N.P.S.V.-feest.  

Imme Boogaards (U.P.) vraagt hoe de commissievulling gaat. Floor Eijken geeft aan dat 30 
dit tot dusver goed gaat en dat o.a. de Sportcommissie is gevuld. 

Pagina 24 
Kim Scholten (P.S.) vraagt hoe vaak het interesseformulier voor een commissie is 
ingevuld. Floor Eijken geeft aan dat dit formulier twee keer is ingevuld  

 
1 Het 121e bestuur der K.N.P.S.V. heeft het lijstje ontvangen en verwerkt. 
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Charlotte van den Hurk vraagt of er mensen buiten de bestuursleden om naar het 
K.N.P.S.V.-feest komen. Floor Eijken geeft aan dat dit zo is. 

Pagina 25 
Fabian Schaub vraagt naar een update over een nieuw erelid. Floor Eijken geeft aan met 
een update te komen zodra die er is.  5 

Thijn van Kippersluis vraagt hoe het besluit is gekomen dat leden uit de Commissie voor 
Farmaceutisch beleid 4 Studie Actief Certificaat (SAC)-punten zullen krijgen. Floor 
Eijken geeft aan dat dit is gebaseerd op ervaringen uit andere commissies en dat dit is 
overlegd met de Raad van Praesides (RvP). 

Leroy Roscher vraagt namens Ghislaine Feron hoe het contact met de KNMP verloopt. 10 
Floor Eijken geeft aan dat dit goed verloopt. 

Fabian Schaub vraagt hoe de promo-WhatsApp-groep is gepromoot. Floor Eijken geeft 
aan dat die niet is gepromoot, maar dit wel te willen doen.  

Fabian Schaub vraagt hoe de commissieflyer is gepromoot. Floor Eijken geeft aan dat 
deze is meegenomen naar de introkampen en activiteiten zowel fysiek als Quick 15 
Response (QR)-code en dat de flyer ook op de site staat. Thijn van Kippersluis geeft aan 
dat het misschien handig is om naast een QR-code voor de flyer ook een QR-code voor de 
promo-WhatsApp-groep mee te nemen.  

Kim Scholten vraagt of er eerstejaarsstudenten in de promo-WhatsApp-groep deelnemen. 
Occo Hemel, commissaris algemene zaken der K.N.P.S.V. geeft aan dat dit waarschijnlijk 20 
niet zo is. 2 

Imme Boogaards vraagt hoe het bestuur de promo-WhatsApp-groep willen promoten. 
Floor Eijken geeft aan dit te willen doen via mondelinge promotie en QR-codes. 

Vincent Balk („Aesculapius”) geeft aan bij Occo Hemel dat hij graag de promo-
WhatsApp-groep wil promoten onder leden van L.P.S.V. „Aesculapius”, als Occo Hemel 25 
de QR-code naar hem toestuurt.  

Thijn van Kippersluis geeft aan dat het bestuur moet oppassen met de QR-codes voor de 
whatsappgroep, voor niet K.N.P.S.V.-leden. Marit Aarsman (VCSVU) bevestigt dat dit een 
probleem kan zijn. Eline Modder (U.P.) denkt dat dit niet een heel groot probleem zal 
zijn. Marit Aarsman geeft aan dat dit bij hen wel een probleem was. Eline Vermeulen 30 
(P.S.) geeft aan dat mensen geen berichten kunnen sturen dus dat het niet een probleem 
zal zijn. Marit Aarsman geeft aan dat mensen wel de nummers kunnen zien van 
K.N.P.S.V.-leden. Roosmarie Hol (P.S.) geeft aan dat het bestuur kan denken aan een 
verzendlijst. 3 

 
2 In de promo-WhatsApp-groep nemen negen eerstejaarsstudenten deel. 
3 Nieuwe deelnemers moeten nu eerst deelname aanvragen voor de promo-WhatsApp-groep en kunnen 
daarna pas deelnemen. 
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Pagina 28: 
Fabian Schaub vraagt wat het bestuur heeft gedaan na het gesprek met de ereleden, 
aangezien er was besproken dat de ereleden het bestuur had meegegeven om na te 
denken over wat de leden willen. Samson Bulsink (U.P.) geeft aan dat dit gesprek heeft 
plaatsgevonden met het 120e bestuur der K.N.P.S.V. Fabian Schaub vraagt of dit niet is 5 
meegegeven aan het kandidaat-bestuur destijds. Eline Vermeulen geeft aan dat er 
tijdens het gesprek met de ereleden is gesproken over de toekomstvisie en dat ereleden 
en oud-bestuursleden hiermee kunnen helpen, aangezien een kandidaat-bestuur nog niet 
veel ervaring heeft.  

Pagina 29: 10 
Fabian Schaub vraagt wat er gaat gebeuren met de oude voorzitterslaptop. Daan 
Geertjes geeft aan dat dat de bestanden overgezet worden naar de externe harde schrijf 
zoals de rest van het archief en dat de laptop erna vernietigd wordt, zodat de informatie 
ook niet kan lekken.  

Pagina 30: 15 
Fabian Schaub geeft aan bezig te zijn met aanpassingen in de statuten vanwege de Wet 
bestuur en toezicht rechtspersonen (WBTR) en vraagt of het bestuur van plan is dit nu 
ook te doen of in aankomende jaren. Fabian Schaub geeft aan dat statutair aanpassingen 
gemaakt moet worden. Job Markink geeft aan dit te zullen bespreken met het bestuur. 4 

Thijn van Kippersluis vraagt n.a.v. voorstel 3, over het online mogen plaatsvinden van 20 
activiteiten, zodat de international lecture kon plaatsvinden, of andere activiteiten 
online gaan plaatsvinden en of het bestuur dan niet beter fysiek aanwezig kan zijn. Job 
Markink geeft aan dat het voorstel er alleen was voor een wijziging in het huishoudelijk 
regelement (HR), zodat activiteiten online plaats kunnen vinden. Eline Modder geeft aan 
dat door corona activiteiten minder werden bezocht en daarom online handig was. Job 25 
Markink geeft aan dat er tijdens de International lecture veel mensen van European 
Pharmaceutical Students’ Association (EPSA) en International Pharmaceutical Students 
Federation (IPSF) aanwezig waren en dit ook een leuke toevoeging is. EPSA en IPSF, maar 
geeft aan wel meer fysiek te doen. Franka Hettfleisch („Aesculapius”) merkt op dat 
mensen vaak meer online aanwezig zijn dan fysiek. Eline Vermeulen geeft aan dat het 30 
bestuur zich bij de afdelingen meer wil laten zien en een onlineactiviteit 
laagdrempeliger is voor leden, aangezien er geen reistijd is.  

Pagina 31: 
Imme Boogaards vraagt n.a.v. het stukje van Emma Holler (U.P.) of er meer apothekers 
zijn uitgenodigd voor het Students Exchange Programme (SEP). Floor Eijken geeft aan 35 
dat dit zo is. Ingeborg Blom vraagt of de apothekers bestaande of nieuwe contacten zijn. 
Floor Eijken geeft aan dat dit zowel bestaande als nieuwe contacten zijn. 

Pagina 33: 
Imme Boogaards vraagt of het bestuur al heeft nagedacht wat zij willen doen tegen het 
afhaken van groepjes bij de K.N.P.S.V.-Spelen. Floor Eijken geeft aan dat er leuke 40 
opdrachten zijn verzonnen en dat er tegenprestaties zijn van het bestuur. Ingeborg Blom 
vraagt of er meer K.N.P.S.V. gerelateerde opdrachten zijn voor sociale media. Floor 

 
4 Het 121e bestuur der K.N.P.S.V. gaat dit, dit jaar niet oppakken. 
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Eijken geeft aan dat er niet meer K.N.P.S.V. gerelateerde opdrachten zijn voor sociale 
media. 

Roosmarie Hol vraagt hoeveel groepjes zich hebben aangemeld voor de K.N.P.S.V.-
Spelen. Floor Eijken laat weten dat dit negen groepjes zijn.  

Kim Scholten vraagt hoeveel aanmeldingen er zijn voor de K.N.P.S.V.-skireis. Daan 5 
Geertjes geeft aan dat er rond de 45 aanmeldingen zijn. Kim Scholten vraagt naar de 
verdeling tussen de afdelingen. Daan Geertjes laat weten dat er veel leden vanuit P.S. 
komen, redelijk wat leden vanuit „Aesculapius” en U.P. en weinig vanuit de VCSVU. 
Fabian Schaub vraagt of er iets misgegaan is in de promotie aangezien er weinig leden 
vanuit de VCSVU komen. Fabian Schaub zegt het jammer te vinden dat er weinig leden 10 
vanuit de VCSVU komen naar de skireis, hij had liever een betere verdeling gezien. Floor 
Eijken geeft aan dat de inschrijvingen niet lang open waren. Roy Zuidema geeft aan dat 
de skireis gepromoot was via een WhatsApp bericht. Jorinde Visscher (VCSVU) geeft aan 
niet van Occo Hemel te hebben gehoord of de skireis gepromoot kon worden en dat dit 
pas later was gevraagd door de Skireiscommissie. Occo Hemel biedt zijn excuses hiervoor 15 
aan. 

Roosmarie Hol vraagt of het de bedoeling was dat de verdeling van leden naar de skireis 
eerlijk zou zijn over de afdelingen. Floor Eijken geeft aan dat er gereserveerd was voor 
vijftien leden per afdeling, als dat niet gehaald werd, dan werd het opgevuld met leden 
uit andere afdelingen.  20 

Pagina 34: 
Thijn van Kippersluis merkt op dat er weinig leden zijn bij het international walk-in hour 
en vraagt hoe het bestuur meer leden wil trekken. Floor Eijken geeft aan dat dit online 
spreekuur laagdrempelig is, zodat leden veel vragen kunnen stellen. 

Martijn Schipper (P.S.) vraagt hoe het international walk-in hour op 5 oktober was 25 
bevallen. Floor Eijken geeft aan dat het spreekuur goed was bevallen, er twee leden 
waren gekomen met vragen over het SEP.  

Ingeborg Blom vraagt of het bestuur het international walk-in hour op vaste tijden wil 
houden. Floor Eijken geeft aan het spreekuur op vaste tijden en dagen te willen houden.  

Renzo Zwinkels (U.P.) vraagt naar updates over het SEP. Floor Eijken geeft aan actief 30 
bezig te zijn met het SEP en dat er binnenkort een vergadering zal plaatsvinden met de 
SEP-werkgroep.  

Pagina 35: 
Kim Scholten zegt het erg leuk te vinden dat de Activiteiten Commissie het diner na de 
AV heeft georganiseerd en vraagt of ze dat vaker zullen doen. Floor Eijken geeft aan dat 35 
de commissie dit zal doen, indien dit hen niet te veel belast.  

Mila Bussing vraagt of het bestuur naar de FIGON Dutch Medicine Days (DMD) is geweest. 
Floor Eijken geeft aan dat dit wel de bedoeling was maar dat dit door omstandigheden 
helaas niet is gelukt.  
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Pagina 40: 
Roosmarie Hol vraagt hoe het bestuur de eerste ‘K.N.P.S.V.-on tour’ vond. Floor Eijken 
geeft aan dat dit erg goed bevallen is.  

Kim Scholten vraagt wanneer het bestuur van plan is de ‘K.N.P.S.V.-on tour’ bij P.S. te 
doen. Sam Appel, secretaris der K.N.P.S.V. geeft aan hierover nog contact op te nemen 5 
met Kim Scholten.  

Martijn Schipper vraagt naar de invulling van de ‘K.N.P.S.V.-on tour’. Floor Eijken geeft 
aan dat het bestuur zowel zal komen werken op het hok als socializen met de leden. 
Renzo Zwinkels geeft complimenten aan het bestuur over de invulling van de 
‘K.N.P.S.V.-on tour’ en zegt dat hij het erg leuk vond.  10 

Marit Aarsman vraagt of het nog steeds haalbaar is voor het bestuur om elk kwartaal 
langs te komen. Floor Eijken geeft aan dat hier nog naar gekeken zal worden. Job 
Markink geeft aan dat het logisch is dat het bestuur dit nog niet weet aangezien de 
evaluatie van de Beleidsnota plaatsvindt tijdens de Januari AV 2024. 5 
Timo Fleischer („Aesculapius”) vond de on ‘K.N.P.S.V.-on tour’ erg leuk.  15 

Madelief Den Toonder („Aesculapius”) vraagt n.a.v. voetnoot 14 over het niet maken van 
een flyer voor de bestuurstaken, waarom er geen flyer is gemaakt voor bestuurstaken. 
Eline Vermeulen geeft aan dat de flyers aan het begin van het jaar gemaakt zijn en de 
commissieflyers belangrijk zijn voor de eerstejaarsstudenten. Madelief Den Toonder 
vraagt of het bestuur nog wel van plan is een flyer te maken voor bestuurstaken. Floor 20 
Eijken geeft aan dat dit wel het plan is.6 

Thijn van Kippersluis geeft aan dat het bij de on tour slim is om bestuurskleding aan te 
doen, aangezien dit niet het geval was bij U.P. Floor Eijken geeft aan dat dit de 
volgende keer gedaan zal worden.  

Leroy Roscher geeft aan dat het K.N.P.S.V.-bestuur tijdens de ‘K.N.P.S.V.-on tour’ 25 
merchandise mag meenemen om te verkopen.  

Pagina 44: 
Thijn van Kippersluis vraagt of er al contacten zijn met de Geneeskundestudent en 
Stichting Student en Leefstijl. Floor Eijken geeft aan dat dit zo is, maar dat dit op een 
lager pitje staat.  30 

Pagina 47: 
Leroy Roscher vraagt hoeveel mensen er in de Internationale activiteiten werkgroep 
zitten. Floor Eijken geeft aan dat de werkgroep nog niet is gevormd.7 

Pagina 52: 
Fabian Schaub vraagt of de n.a.v. voetnoot 21 of de twee studenten voor de 35 

 
5 Het 121e bestuur der K.N.P.S.V. zal twee K.N.P.S.V.-on tour dagen doen per afdeling. 
6 Het 121e bestuur der K.N.P.S.V. zal dit niet meer oppakken en wil dit doorgeven aan het kandidaat 
bestuur. 
7 De werkgroep is nu opgesteld en telt zes leden. 
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snuffelstages nu wel zijn geplaatst. Floor Eijken geeft aan dat de twee studenten zijn 
geplaatst. 

Pagina 53: 
Roosmarie Hol vraagt of het bestuur actief mensen heeft gevraagd om de 
Instagrampagina van de K.N.P.S.V. te volgen. Occo Hemel geeft aan dat dit is gedaan en 5 
de pagina hierdoor meer volgers hebben gekregen.  

Samson Bulsink geeft namens de Archiefcommissie complimenten over het afmaken van 
de notulen aan Sam Appel, ook kijkt hij uit naar het lezen van de volgende notulen. 
 
5a. Voorstel 1  10 
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V., vertelt dat de besluitenlijst de lijst is met 
voorstellen die tijdens de Algemene Vergaderingen zijn aangenomen. Er zal een voorstel 
gedaan worden met betrekking tot het wijzingen van de besluitenlijst. 

Voor het voorstel komt er een besluit te vervallen, de nieuwe laptop voor de voorzitter is 
namelijk reeds aangeschaft. Het bestuur doet het volgende voorstel: 15 

Ad. 5. i.  

Voorstel 1  
Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 14 oktober 2023 te Groningen 
Aangaande besluitenlijst  

De besluiten uit de besluitenlijst, genoemd in toelichting van lid 5. i. van de agenda, 
komen te vervallen.  

 

Toelichting lid 5. i.  

Algemene Vergadering der K.N.P.S.V. gehouden op 18 mei 2023 te Stadskanaal  

Aangaande voorzitterslaptop  20 

Er zal een nieuwe laptop voor de voorzitter worden aangeschaft voor een maximaal bedrag van 
€800,- excl. BTW.  

Aangaande huishoudelijk regelement  

De in de toelichting van lid 6.e.i. genoemde huishoudelijk reglementen worden gewijzigd.  

Reglement Beroependagcommissie, art. 3  25 

Oud 
De commissie bestaat uit tenminste drie leden.  
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Nieuw 
De commissie bestaat uit ten minste drie leden.  

------------------------------------------------------------------  

Reglement Commissie ter Redactie van de Folia Pharmaceutica, art. 3  

Oud 5 
De commissie bestaat uit tenminste drie leden.  

Nieuw 
De commissie bestaat uit ten minste drie leden.  

------------------------------------------------------------------  

Reglement Congrescommissie, art. 3  10 

Oud 
De commissie bestaat uit tenminste drie leden.  

Nieuw 
De commissie bestaat uit ten minste drie leden.  

------------------------------------------------------------------  15 

Reglement Congrescommissie, art. 4  

Oud 
De commissie zendt tenminste vier weken voor het congres een programma van het congres aan 
de leden van de vereniging. De secretaris van de vereniging zendt tenminste vier weken voor het 
congres een programma van het congres aan de ereleden en de erevoorzitter.  20 

Nieuw  

De commissie zendt ten minste vier weken voor het congres een programma van het congres aan 
de leden van de vereniging. De secretaris van de vereniging zendt ten minste vier weken voor 
het congres een programma van het congres aan de ereleden en de erevoorzitter.  

------------------------------------------------------------------  25 

Reglement Internationale Commissie, art. 2  

Oud 
De commissie organiseert de internationale voorlichtingsactiviteiten in Groningen, Leiden, 
Utrecht en Amsterdam.  

Nieuw 30 
De commissie organiseert de online internationale voorlichtingsactiviteit.  
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------------------------------------------------------------------  

Reglement Internationale Commissie, art. 3  

Oud  

1. De commissie bestaat uit vijf leden en één lid van het bestuur.  
2. Het is gewenst dat alle leden van de commissie aan dezelfde universiteit studeren, op het 5 

bestuurslid na.  

Nieuw  

1. De commissie bestaat uit ten minste drie leden en één lid van het bestuur.  
2. Het is gewenst dat alle leden van de commissie aan dezelfde universiteit studeren.  

------------------------------------------------------------------  10 

Reglement IPFS Office Hulpcommissie, art. 3  

Oud 
De commissie bestaat uit tenminste drie leden.  

Nieuw 
De commissie bestaat uit ten minste drie leden.  15 

------------------------------------------------------------------  

Reglement Sportcommissie, art. 3  

Oud 
De commissie bestaat uit tenminste drie leden.  

Nieuw 20 
De commissie bestaat uit ten minste drie leden.  

------------------------------------------------------------------  

Reglement Activiteiten Commissie, art. 3  

Oud 
De commissie bestaat uit tenminste drie leden en één lid van het bestuur.  25 

Nieuw 
De commissie bestaat uit ten minste drie leden en één lid van het bestuur.  

Voorstel 1 wordt aangenomen. 
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6. Ingekomen- en uitgegane stukken  
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V., vertelt dat alleen de relevante poststukken voor 
de AV, die verder niet aan bod komen in de agendapunten, besproken zullen worden. Zij 
vertelt dat de benodigde gegevens voor de bestuursbeurs van het 121e bestuur zijn 
verstuurd naar DUO, en dat deze in goede orde zijn ontvangen. 5 
 

7. Bestuursmededelingen  
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V., vertelt dat er tien bestuursmededelingen zijn. 
 
7a. Ereleden  10 
Floor Eijken vertelt dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. fysieke kennismakingen heeft 
gehad met Prof. Dr. Breimer, prof. Dr. Schobben, en met drs. Schikan. 

Floor Eijken vertelt dat het bestuur op 27 juni 2023 een kennismaking heeft gehad met 
prof. Dr. Schobben bij Parkcafé Buiten te Utrecht. Hier hebben zij gepraat over het 
beleidsplan en de doelen waar het bestuur dit jaar naar streeft.  15 
 
Floor Eijken vertelt dat het bestuur op 12 september 2023 kennis heeft kunnen maken 
met prof. dr. Breimer bij de Faculty club te Leiden. Hier hebben zij het gehad over 
ieders persoonlijke achtergrond en gepraat over de toekomst van de vereniging. Ook 
heeft hij het bestuur een rondleiding gegeven door het Academiegebouw van de 20 
Universiteit Leiden. 
 
Floor Eijken vertelt dat het bestuur op 28 september 2023 een kennismaking heeft gehad 
met drs. Schikan bij hem thuis in Amsterdam, gevolgd door een lunch bij het West-
Indisch Huis. Hier is ter gelegenheid van zijn 5-jarige erelidmaatschap een gepast cadeau 25 
overhandigd. 8Ook is er gepraat over de veranderingen binnen het bestuur en de 
beleidsnota. Ten slotte zijn mooie ideeën en inzichten besproken. 
 

7b. Sponsoren en externe contacten  
Daan Geertjes, penningmeester der K.N.P.S.V., geeft een korte update over de sponsoren 30 
en externe contacten. 

Daan Geertjes vertelt dat de samenwerking met de KNMP nog steeds goed verloopt. Hij 
vertelt dat er vier leden uit het bestuur naar de ALV zijn geweest in Den Haag wat erg 
gewaardeerd werd. Daan Geertjes vertelt ook dat het contact soepel verloopt via de mail 
en telefoon. Ook vertelt hij dat de er uitgebreid gesproken is met Aris Prins en Fleur Kauer 35 
op het najaars KNMP-congres, er is gepraat over de stand van zaken en komende afspraken, 
een van de afspraken is een lunch met het bestuur der KNMP.9 Tot slot vertelt hij dat de 
KNMP heeft gezegd weer geïnteresseerd te zijn in een jaarcontract. 

Daan Geertjes vertelt dat Eline Vermeulen contact heeft gehad met de Vereniging van 
Jonge Apothekers (VJA) over een kennismaking. Hij vertelt dat daarnaast een besturendiner 40 
wordt gepland, 10waarbij de meeste afdelingsbesturen ook zullen zijn.  

 
8 drs. Schikan heeft als cadeau K.N.P.S.V.-sokken en een gegrafeerde wijnkoeler gekregen. 
9 De lunch met het KNMP bestuur staat gepland op 29 februari. 
10 Het diner met het VJA bestuur en de meeste afdelingsbesturen heeft 12 januari plaatsgevonden. 
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Daan Geertjes vertelt dat het contact met BENU goed verloopt. Hij vertelt dat er veel 
mailcontact is met Jantine Bokhorst en Miranda Moormann. Ook vertelt hij dat Eline 
Vermeulen en hij online kennis hebben gemaakt met Miranda Moormann en toen hebben 
gesproken over samenwerkingsmogelijkheden. Daan Geertjes vertelt dat ook met BENU het 
jaarcontract is besproken waar ze hebben aangegeven geïnteresseerd te zijn. 5 

Daan Geertjes vertelt dat er nog geen kennismaking is geweest met de Vereniging van 
Nederlandse Industrie Apothekers (NIA). Hij vertelt dat het contact met de NIA iets stroever 
verloopt maar hij gaat kijken hoe dit verbeterd kan worden. Daan Geertjes vertelt dat hij 
Manouk Tchkrtchian11 wel heeft gesproken op het KNMP-congres, hij gaf aan dat het contact 
waarschijnlijk beter kan gaan via Hanne Borgers van jongNIA. Daan Geertjes vertelt dat er 10 
snel gekeken gaat worden naar de samenwerking voor 2024 en de NIA-dag van 2025.  

Daan Geertjes vertelt dat het contact met Lead Healthcare goed verloopt. Hij vertelt dat 
hij en Eline Vermeulen op 29 september naar Baarn zijn geweest om kennis te maken. Daan 
Geertjes vertelt dat tijdens het gesprek Lead Healthcare heeft laten weten meer te willen 
sponsoren en dit is gedaan door middel van de Beroependag 2023 en er nog overleg is over 15 
de sponsoring van de K.N.P.S.V.-Spelen. Daan Geertjes vertelt tot slot dat er ook gekeken 
wordt hoe het jaarcontract voor 2024 kortgesloten kan gaan worden. Fabian Schaub (P.S.) 
vraagt naar een tip van de sluier over de sponsoring van de K.N.P.S.V.-Spelen voor de prijs. 
Daan Geertjes geeft aan dat dit nog bekeken moet worden.  

Daan Geertjes vertelt dat er op 20 juni 2023 een lunchafspraak is geweest met Irene 20 
Westhoff van PharmaStep. Er is heerlijk gegeten bij Brasserie Buitenhuis in Valkenburg. Hij 
vertelt dat contact goed verloopt, zowel over de mail als de telefoon. Daan Geertjes vertelt 
tot slot dat PharmaStep ook de Beroependag 2023 sponsort en dat er binnenkort gekeken 
zal worden naar een overeenkomst voor het jaar 2024.  

Daan Geertjes vertelt dat Eline Vermeulen en hij op 29 juli 2023 online kennis hebben 25 
gemaakt met Peter Joseph van de Stichting Verenigde Nederlandse Apotheken (VNA). Er is 
gesproken over wat ze voor elkaar kunnen betekenen en daar zullen ze binnenkort ook nog 
contact over hebben. Ook zal de VNA de Beroependag 2023 sponsoren. 

Daan Geertjes vertelt dat het contact met Derks&Derks soepel verloopt, er is veel contact 
geweest met Bjorn Schouten. Hij vertelt dat zij hebben aangegeven meer ruimte te hebben 30 
om deel te nemen aan onze evenementen en ze hebben aangegeven weer een jaarcontract 
te willen voor 2024. 

Daan Geertjes vertelt dat er op 22 augustus 2023 een leuke kennismaking heeft 
plaatsgevonden bij het kantoor van Apotheekloket in Den Bosch. Hij vertelt dat daar Theo 
van Summeren plaatsgemaakt heeft voor Renée Nijhuis, met wie er nu goed contact is. 35 
Daan Geertjes vertelt dat het Apotheekloket een heel nieuw plan gaat opstellen voor 
sponsoring, waarover er nog contact zal zijn. 

Daan Geertjes vertelt dat op 7 juli 2023 een online kennismaking is geweest met Maartje 
van der Brugghen van Chipsoft. Hij vertelt ook te hebben gesproken met haar op het KNMP-

 
11 Er is nog steeds contact met Manouk Tchkrtchian, een ontmoeting moet nog gepland worden.  
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congres. Daan Geertjes vertelt hier te hebben besproken wat zij van elkaar verwachten en 
binnenkort gaan ze bespreken wat ze gaan doen voor 2024. 

Fabian Schaub vraagt of er al contact is met Pluripharm, Daan Geertjes bevestigt dit en 
geeft aan dat er ook contact is met SmartMed.  

Mara van den Kerkhof (U.P.) zegt dat Daan Geertjes goed bezig is, het contact met de 5 
sponsoren loopt goed, er is al veel geld opgehaald met sponsoring voor de beroependag en 
veel sponsoren zijn al bezocht. Mara van den Kerkhof geeft complimenten aan Daan 
Geertjes namens de Financiële Commissie en geeft Daan Geertjes mee vooral zo door te 
gaan. 

Leroy Roscher (U.P.) vraagt of er al contact is geweest met Lead Healthcare over de prijs 10 
van de K.N.P.S.V.-Spelen. Daan Geertjes zegt dat er al contact is geweest, maar er nog 
contact moet zijn over de invulling van de prijs.12 

7c. Toekomstvisies werkveld  
Floor Eijken, vertelt dat op 31 Mei 2023 Eline Vermeulen en Job Markink zijn afgereisd 
naar de Ernst Sillem Hoeve in Den Dolder waar de startconferentie “De Apotheker in 15 
2040” van de KNMP heeft plaatsgevonden. Samen met vertegenwoordigers van de 
beroepsverenigingen, apothekers van jong en oud, vertegenwoordigers van 
farmaceutische bedrijven, professoren en meerdere patiënten, hebben Eline Vermeulen 
en Job Markink het belang van de studenten farmacie en (bio-) farmaceutische 
wetenschappen vertegenwoordigd. Ze vertelt dat het een zeer leerzame en productieve 20 
dag was, waar vooruit is gekeken naar de visie van de Apotheker in 2040.  

 
Floor Eijken vertelt dat zij op 4 oktober 2023 samen met twee leden van de Commissie voor 
Farmaceutisch Beleid naar een brainstormsessie van het ministerie van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport is geweest. Dit ging over een visie die zij willen opstellen over het 25 
zorglandschap in 2030. Hierbij worden veel belangen meegenomen, waaronder jonge 
werkzame zorgverleners en studenten. Zij vertelt dat het een interessante en zinvolle 
brainstormsessie was waarbij er goed is gesproken over verschillende onderwerpen zoals 
een interdisciplinair elektronisch patiëntendossier en patiënten educatie.  
 30 
Eline Modder (U.P.) geeft complimenten aan de Commissie voor Farmaceutisch Beleid. Ze 
vindt het knap en leuk dat de commissie een jaar na de oprichting al iets belangrijks doet 
en geeft leden mee zich voor deze commissie aan te melden. 
 
7d. K.N.P.S.V.-spelen  35 
Floor Eijken opent de K.N.P.S.V.-spelen en legt de regels uit. Ze vertelt ook dat de  
winnaars een prijs in ontvangst zullen nemen. 
 
7e. Mededelingen commissaris buitenland  
Floor Eijken vertelt dat ze een update zal geven over het Student Exchange Programme 40 
(SEP), het IPSF European Regional Symposium, het IPSF World Congress, het NK-
consultvoering, en de snuffelstages. Ook vertelt ze dat vanwege de voorzittersrol die ze 
nu op zich neemt Occo Hemel de rol van Student Exchange Officer (SEO) zal overnemen.13 

 
12 Lead Healthcare heeft aangegeven de prijs van de spelen te willen bekostigen. 
13 Daan Geertjes heeft de rol van SEO overgenomen in plaats van Occo Hemel. 
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Floor Eijken doet als eerst een update over het SEP. Afgelopen zomer zijn er twee 
Nederlandse studenten naar het buitenland gegaan. Zij zijn samen naar Jogjakarta, in 
Indonesië gegaan. Hier hebben zij meegelopen in de openbare apotheek. Verder zijn er 
deze zomer drie studenten naar Nederland gekomen om een SEP te doen in de industrie, 5 
ziekenhuisapotheek en de openbare apotheek. Er is een student uit Hongarije, een 
student uit de Verenigde Staten en een student uit Groot-Brittannië naar Nederland 
gekomen. Omdat er afgelopen zomer drie studenten naar Nederland zijn gekomen, 
betekent dit dat er in het jaar 2023-24 vijf Nederlandse studenten naar het buitenland 
kunnen. Ze vertelt dat dit niet een heel hoog quota is, maar dat het quota op aanvraag 10 
afgelopen jaar was verhoogd en dit wellicht weer mogelijk is.  
 
Vervolgens geeft Floor Eijken een update over IPSF European Regional Symposium (EuRS). 
Ze vertelt over het IPSF European Regional Symposium wat van 18 tot en met 21 juli 2023 
georganiseerd was in Bern, Zwitserland. Zij en Anne van de Loo (U.P.) hebben daar de 15 
mening van de leden vertegenwoordigd binnen de Europese afdeling van IPSF. Verder is er 
ook nog een groep Nederlanders meegegaan naar het EuRS. In totaal is er een groep van 
acht Nederlanders naar Bern afgereisd. Vier dagen lang zijn er verschillende workshops 
bijgewoond, heeft de Regional Assembly plaatsgevonden, en zijn er sociale activiteiten 
geweest. Daarnaast is er ook wat tijd en ruimte gemaakt om Bern te bekijken. 20 
 
Dan geeft Floor Eijken een update over het IPSF World Congress. Van 4 tot en met 12 
augustus 2023 heeft het congres in Kuta, Bali plaatsgevonden. Zij en Anne van de Loo 
hebben samen de mening van de leden vertegenwoordigd tijdens de General Assembly. 
Het was een gezellige week waar ook flink gewerkt is. De onderwerpen die tijdens de 25 
Regional Assembly in Bern niet aan bod zijn gekomen, zijn tijdens het World Congress 
alsnog besproken. Ook was Esbar Hassan mee, de winnares van het afgelopen Nederlands 
Kampioenschap (NK)-consultvoering. Zij heeft in Bali deelgenomen aan het Patient 
counseling event, en heeft hier gewonnen. Esbar Hassan mag zichzelf 
hiermeewereldkampioene consultvoering noemen. Tijdens de auction night in zowel Bern 30 
als Bali zijn er verschillende items gepresenteerd en geveild. Nederland heeft K.N.P.S.V. 
mondkapjes en sokken meegenomen voor de veiling, de sokken zijn in Bali geveild voor 
maar liefst €26,00. Na het congres heeft er ook nog een online General Assembly 
plaatsgevonden op 9 september 2023. Hier zijn de laatste onderwerpen aan bod gekomen 
die niet tijdens de GA in Bali zijn besproken. Een van die onderwerpen was het 35 
beoordelen van de financiële stukken en de verkiezing van president en treasurer van de 
Executive Committee. Dit kan gezien worden als het bestuur van IPSF. Inmiddels is het 
IPSF-team ook nog op zoek naar studenten die een commissie willen vullen. Anne van de 
Loo heeft een positie ingenomen in de Regional Working Group als Secretary General, 
Floor Eijken feliciteert Anne van de Loo met haar positie. 40 
 
Floor Eijken geeft een update over het NK-consultvoering. Zoals al eerder genoemd heeft 
Esbar Hassan dit afgelopen jaar gewonnen en mocht zij als prijs kosteloos mee naar het 
World Congress. Het volgende NK-consultvoering zal 9 maart plaatsvinden. De 
voorbereidingen zullen van start gaan na deze AV. 45 
 
Floor Eijken geeft als laatste een update over de snuffelstages. Sinds de laatste update 
heeft zij twee studenten kunnen plaatsen in de openbare apotheek. Ook is zij in contact 
met een student om haar in de ziekenhuisapotheek te plaatsen. Verder zal er een 



  
  
Koninklijke Nederlandse Pharmaceutische Studenten Vereniging  
  
  
  

29  

snuffelstage dag plaatsvinden in de industrie, bij SmartMed op 16 januari 2024. Ook zal er 
een dag plaatsvinden op 7 maart 2024 bij Sandoz. Daarnaast is zij in contact met Ceban 
over zo’n zelfde soort dag, die gaat plaatsvinden op 28 maart 2024.   
 
 5 
Franka Hettfleisch („Aesculapius”) vraagt wat de tegenargumenten waren voor geen 
vertrouwenspersoon binnen IPSF. Floor Eijken geeft aan dit niet te weten aangezien zij 
bij de vergadering ziek op bed lag en geeft Franka Hettfleisch mee dit aan Anne van de 
Loo te vragen. 
 10 
Franka Hettfleisch vertelt namens Anne van de Loo (U.P.) dat Floor Eijken het erg goed 
doet en staat te shinen, ze zegt het jammer te vinden dat Floor Eijken deels weg is als 
commissaris buitenland der K.N.P.S.V., maar dat ze er vertrouwen in heeft dat Floor 
Eijken een geweldige voorzitter wordt. Helaas is de IPSF-Hulpcommissie haar kwijt aan de 
Regelementencommissie, maar ze zijn hartstikke trots. Tot slot geeft ze aan dat Floor 15 
Eijken lekker moet doorhameren. 
 
7f. Mededelingen commissaris algemene zaken 
Occo Hemel, commissaris algemene zaken der K.N.P.S.V. vertelt dat de updates zullen 
gaan over EPSA, de TWIN, het Curatorium Stipendia fonds en de promotie. 20 
 
Occo Hemel vertelt dat EPSA staat voor European Pharmaceutical Students’ Association, 
de Europese vereniging voor studenten Farmacie en (Bio-)Farmaceutische 
Wetenschappen. Als lid van de afdelingen uit Groningen, Utrecht, Leiden en Amsterdam 
ben je lid van de K.N.P.S.V. en daarmee automatisch lid van EPSA. Hij vertelt daarbij dat 25 
EPSA wordt bestuurd door een executive board en ondersteund wordt door 23 
coördinatoren. Dit jaar zitten er drie Nederlanders in het EPSA-team. Namelijk Kaatje 
Knol als Vice President of Education en dus ook onderdeel van de executive board, Kai 
Timmer als Audit Committee, en Tim Markesteijn als Parliamentary Counsil. Hij vertelt 
dat het bestuur erg trots is op de Nederlanders uit het EPSA-team. 30 
 
Dan geeft Occo Hemel een update over de EPSA Summer University van 2023 in Warschau, 
Polen. De Summer University heeft plaatsgevonden van 25 tot en met 29 juli en er waren 
negen K.N.P.S.V.-leden mee. De Summer University had als thema “Teamwork – the 
future of interdisciplinary health care”. Er werden verschillende bedrijven bezocht, 35 
verder waren er interessante workshops en een carrièredag met bedrijven als ECCRT en 
Vitusapothek. Daarnaast was er nog een uitgebreid sociaal programma met onder andere 
een Poolse avond en International Night. 
 
Daarna geeft Occo Hemel een update over de EPSA Autumn Assembly. Een week gevuld 40 
met een educatief en sociaal programma in het hart van Spanje. Het thema van het 
congres is “AI in healthcare, transforming healthcare.’  In totaal zullen er zeven 
Nederlanders meegaan. De inschrijvingen zijn erg hard gegaan en zijn helemaal vol. 
 
Dan vertelt Occo Hemel over de TWIN. Het eerste weekend vindt plaats van 21 t/m 23 45 
oktober. Dan zullen zeventien leden van de K.N.P.S.V. tien Duitsers welkom heten in het 
hoge Noorden en met hen een weekend lang samen genieten van alles wat de stad 
Groningen te bieden heeft. De Internationale Commissie ‘Icarus’ heeft er onwijs veel zin 
in en heeft hard gewerkt om deze uitwisseling zo goed mogelijk te organiseren. Van 1 tot 



  
  
Koninklijke Nederlandse Pharmaceutische Studenten Vereniging  
  
  
  

30  

3 december 2023 zullen de zeventien leden van de K.N.P.S.V. van de gastvrijheid van de 
Duitse studenten mogen genieten en kennismaken met Tübingen. 
 
Occo Hemel vertelt dat het Curatorium Stipendia een fonds is dat is opgezet door de 
KNMP om studenten Farmacie en Bio-Farmaceutische Wetenschappen financieel te 5 
ondersteunen bij onderzoeksprojecten in het buitenland. Het Curatorium vergadert drie 
keer per jaar, waarin aanvragen van de studenten worden besproken. Als commissaris 
algemene zaken neemt Occo Hemel plaats in het Curatorium. Sinds de Congres AV zijn er 
zes aanvragen geweest voor de juli deadline en geen aanvragen voor de oktober deadline. 
Het feit dat er geen aanmeldingen zijn voor de oktober deadline is, denkt hij, te wijten 10 
aan de wijziging van wie er aanspraak mag maken op het fonds. Zo is er in februari 
besloten dat het Stipendiafonds alleen nog maar voor master studenten farmacie 
toegankelijk is. Tot afgelopen februari mochten masterstudenten Biopharmaceutical 
Sciences, Drug Innovation en Medicial Pharmaceutical Sciences MPS ook een aanvraag 
doen. Dit is tijdens de Januari AV 2023 en de Congres AV 2023 verteld door Eline Modder. 15 
Occo Hemel gaat proberen om het probleem aan te kaarten bij het Curatorium en samen 
met hen te kijken hoe het opgelost kan worden.14 
 
Occo Hemel geeft een update over de promotie. Naast de belangrijke mondelinge 
reclame, wordt ook veel gepromoot op de sociale media van de K.N.P.S.V. Mede dankzij 20 
de afspraken in het promotie convenant, verloopt de samenwerking van de promotie met 
de afdelingen soepel. Het gebruik van de WhatsApp promo groep verloopt soepel. In de 
groep worden informatie en inschrijflinkjes voor aankomende activiteiten verstuurd.  
Verder worden ook nog actief Instagram, de Facebookpagina en LinkedIn gebruikt. De 
afgelopen 90 dagen had de Instagram een bereik van 2738, dat is 5,1% meer dan de 90 25 
dagen daarvoor. Daarnaast heeft de Instagram een groei van 140 nieuwe volgers. De 
Facebookpagina heeft in de afgelopen 90 dagen een bereik van 1552 accounts, een 
afname van 17,2%. Maar in vergelijking met vorig jaar zelfde tijd is het een toename van 
67,6%. Echter is dit een stuk lager dan bij de Instagram, maar aangezien hetzelfde wordt 
gepost blijven we Facebook gebruiken. De LinkedIn is ook actief in gebruik. Hier worden 30 
posts gerelateerd aan professionele activiteiten, zoals: de beroependag of het KNMP-
congres geplaatst. De website wordt ook nog steeds bijgehouden. Zo kan men zich nog 
altijd inschrijven voor de aankomende activiteiten via de carrousel bovenaan de website. 
Verder wil hij iedereen uitnodigen hem te contacteren als ze iets op de site zien wat 
aangepast moet worden, echter is hij zich bewust dat de site wat achterloopt.  35 
 
Als laatste vertelt Occo Hemel kort over het Online International walk-in-hour. Het doel 
van het spreekuur is om de leden de mogelijkheid te bieden op een toegankelijke manier 
vragen te stellen of meer te weten te komen over de internationale mogelijkheden van 
de K.N.P.S.V., onder andere bij EPSA en IPSF. Bij de gehouden walk-in hours was de 40 
opkomst niet hoog, maar de leden die komen zijn blij met de mogelijkheid en de 
informatie, en dit werpt zijn vruchten af. Ook is het niet lastig om uit te voeren. De 
volgende twee spreekuren zullen zijn op 2 november 2023 en 7 december 2023. 
 
Vincent Balk („Aesculapius”) vraagt Occo Hemel volgende keer de cijfers van de sociale 45 
media op de presentatie te zetten zodat het publiek het kan volgen.  
 

 
14 Occo Hemel heeft het probleem aangekaart bij het Curatorium Stipendia fonds. 
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Eline Modder bedankt Occo Hemel namens de Internetcommissie en ze kan niet wachten 
op alle promotie van aankomend jaar. Ook complimenteert ze Occo Hemel over het 
oplossen van problemen.  
 
7g. K.N.P.S.V.-gadget  5 
Occo Hemel presenteert de K.N.P.S.V.-gadget van dit jaar: en witte longsleeve met 
daarop de wapens van de vier steden en op de rug het K.N.P.S.V. wapen. Hij vertelt dat 
de longsleeve ongeveer 23 euro zal kosten en hij presenteert de forms voor de pre-order. 
Ook onthult Occo Hemel de nieuwe K.N.P.S.V.-sticker. 
 10 
Leroy Roscher en Thijn van Kippensluis (beide U.P.) geven aan de longsleeve erg mooi te 
vinden. Thijn van Kippensluis geeft ook complimenten over de sticker.  
 
Vincent Balk vraagt waarom de wapens van de universiteiten te zien zijn op de sticker en 
niet de wapens van de steden. Occo Hemel geeft aan dat het leuk was om een keer iets 15 
anders te kiezen. 
 
7h. Afgelopen activiteiten 
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V. vertelt dat er sinds de bestuurswissel op 18 mei 
2023 een aantal K.N.P.S.V. activiteiten hebben plaatsgevonden. Zij vertelt dat het 80e 20 
Congres der K.N.P.S.V. “Duivelse Dilemma’s” een groot succes was, het heeft 
plaatsgevonden in Stadskanaal. Er waren 111 leden op het congres, die veel hebben 
kunnen leren over het thema “Duivelse Dilemma’s”. Zij bedankt de 80e Congrescommissie 
‘Lucifer’ voor een leuk en goed georganiseerd congres. Op 9 juni heeft de 
Functionarissenborrel (FuBo) plaats gevonden bij Café de Toeter in Groningen. Hier 25 
waren, buiten de besturen om, twintig functionarissen aanwezig. Op 10 juni vond het 
Farmacie Hockeytoernooi plaats, georganiseerd door de Sportcommissie 2022-2023 
‘Spierpijn’. Hier waren 68 leden aanwezig. Floor Eijken bedankt de commissie voor de 
leuke dag. Ook vertelt ze dat commissaris buitenland en commissaris algemene zaken een 
online spreekuur hebben georganiseerd op 5 oktober. Er zijn twee mensen 30 
langsgekomen. Verder hebben het IPSF European Regional Symposium, de EPSA Summer 
University en het IPSF World Congres plaatsgevonden.  
 
Timo Fleischer („Aesculapius”) geeft aan dat hij het leuk had gevonden als er visueel 
beeld was bij de afgelopen activiteiten. 35 
 
Mila Bussing („Aesculapius”) vraagt hoe het bestuur de introkampen heeft ervaren. Floor 
Eijken zegt dat het bestuur de introkampen erg leuk heeft gevonden, het was leuk om te 
zien wat de verschillen waren tussen de kampen en er waren leuke activiteiten. 
 40 
7i. Data  
Floor Eijken presenteert de data van de aankomende activiteiten: 
 
14 en 15 oktober  K.N.P.S.V.-weekend 
20-22 oktober   TWIN-weekend in Groningen 45 
25 november   Beroependag  
7-12 november  de EPSA Autumn Assembly in Madrid 
1-3 december   TWIN weekend in Tübingen 
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29 december-7 januari de K.N.P.S.V.-skireis 
27 januari   Januari AV der K.N.P.S.V 
 
7j. Moties  
Floor Eijken geeft een overzicht van de uitgevoerde moties sinds de Congres AV 2023. 5 

Madelief Den Toonder („Aesculapius”) vraagt aan Daan Geertjes n.a.v. motie 50 hoeveel 
biertjes dat waren. Daan Geertjes, Penningmeester der K.N.P.S.V. geeft aan het niet te 
weten, maar zegt dat hij dit kan opzoeken.  

Mila Bussing („Aesculapius”) complimenteert Floor Eijken en Occo Hemel over hoe ze het 
de afgelopen tijd hebben gedaan samen. 10 

8. Mededelingen van de afdelingen  

Fabian Schaub (P.S.) vertelt dat het goed gaat met P.S. Ze hebben o.a. het Binnenland 
Bedrijven Bezoek (BBB) gehad wat een succes was. Het introductiekamp was een succes 
en de commissies zijn gevuld. Hij complimenteert Floor Eijken met het spoedig verloop 
van de AV Hij wenst het bestuur nog succes met het laatste deel van de AV. 15 

Mila Bussing („Aesculapius”) vertelt dat het goed gaat met „Aesculapius”. Ze heeft leuke 
nieuwe eerstejaarsstudenten ontmoet tijdens het introweekend. Ze zegt veel vertrouwen 
te hebben in het bestuur der K.N.P.S.V Ze wenst het bestuur nog succes met het vervolg 
van de AV. 

Leroy Roscher (U.P.) vertelt dat het goed gaat met U.P. Het S&G-eindejaarsweekend en 20 
een geweldige introductie zijn geweest. Het diesthema is onthuld: ‘Herboren’. Namens 
zijn bestuur geeft hij mee dat de AV erg spoedig verloopt, het bestuur der K.N.P.S.V. 
goed bezig is en hij heeft veel zin in het feest.  

Roy Zuidema (VCSVU) vertelt dat het goed gaat met de VCSVU. Het introweekend, een 
leuke lunchlezing, het diesfeest en borrels zijn geweest die allemaal leuk en goed waren 25 
verlopen. Namens zijn bestuur vertelt hij veel zin te hebben in de rest van het jaar en 
hij complimenteert het bestuur der K.N.P.S.V. met het verloop van de AV. 

9. Activity Committee 2022-2023 "AbraCadabra" 
 
9a. Secretarial report  30 
Sam Appel, secretary of the K.N.P.S.V. reads the secretarial report of the Activity 
Committee “AbraCadabra” 2022-2023. 

The secretarial report of the Activity Committee “AbraCadabra” 2022-2023 has been 
approved. 
 35 
9b. Budget settlement 
Daan Geertjes, treasurer of the K.N.P.S.V., presents the budget settlement of the 
Activity Committee “AbraCadabra” 2022-2023. 



  
  
Koninklijke Nederlandse Pharmaceutische Studenten Vereniging  
  
  
  

33  

Marit Aarsman (VCSVU) makes a remark about the high positive balance and asks what 
will be done with that money. Mara van den Kerkhof (U.P.) says that the high positive 
balance is an outcome of the activity being budgeted for another kind of activity.  

Martijn Schipper (P.S.) asks whether the educational activity will take place this or next 
year. Daan Geertjes indicates this year.  5 

The budget settlement of the Activity committee “AbraCadabra” 2022-2023 has been 
approved. 
 
9c. Dischargement  
Floor Eijken, president of the K.N.P.S.V. thanks the members of the Activity Committee 10 
“AbraCadabra” 2022-2023 for their work. 

Golshan Akbari, Ellen Kok, Valentine Julien, Haijo Molema, Jesse Postel (all P.S.), and 
Anne van de Loo (U.P.) have been discharged as member of the the Activity Committee 
“AbraCadabra” 2022-2023. 

10. Commissie ter Redactie van de Folia Pharmaceutica 2022-2023 “Forward” 15 
 
10a. Secretarieel verslag  
Sam Appel, secretaris der K.N.P.S.V. presenteert het secretariële jaarverslag van de 
Commissie ter Redactie van de Folia Pharmaceutica “Forward” 2022-2023. 
 20 
Samson Bulsink (U.P.) wil de commissie bedanken voor afgelopen jaar. Hij vertelt dat ze 
hebben het mega goed hebben gedaan, zeker aangezien de vorming van de commissie 
erg lastig was.  
 
Het secretariële jaarverslag van de Commissie ter Redactie van de Folia Pharmaceutica 25 
“Forward” 2022-2023 wordt goedgekeurd. 
 
10b. Afrekening  
Daan Geertjes, penningmeester der K.N.P.S.V. presenteert de afrekening van de 
Commissie ter Redactie van de Folia Pharmaceutica “Forward” 2022-2023. 30 
 
Martijn Schipper (P.S.) vraagt of er een idee is voor het positief saldo, aangezien aan 
werd gegeven dat het positief saldo naar eigen vermogen zou gaan. Daan Geertjes zegt 
hierover na te gaan denken. 
 35 
De afrekening van de Commissie ter Redactie van de Folia Pharmaceutica “Forward” 
2022-2023 wordt goedgekeurd. 
 
10c. Decharge  
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V. bedankt de leden van de Commissie ter Redactie 40 
van de Folia Pharmaceutica “Forward” 2022-2023 voor hun harde werk. 
 
Anne-Maartje Dolmans, Lieke van Megen (beiden „Aesculapius”), Helen Koopman en 
Marrit Tigchelaar (beiden U.P.) worden gedechargeerd als lid van de Commissie ter 
Redactie van de Folia Pharmaceutica “Forward” 2022-2023 45 
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11. Sportcommissie “Spierpijn” 2022-2023  
 
11a. Secretarieel verslag  
Ruurd Hondema (VCSVU) presenteert het secretariële jaarverslag van Sportcommissie 
“Spierpijn” 2022-2023. 5 

Het secretariële jaarverslag van Sportcommissie “Spierpijn” 2022-2023 wordt 
goedgekeurd. 
 
11b. Afrekening  
Daan Geertjes, penningmeester der K.N.P.S.V. presenteert de afrekening van de 10 
Sportcommissie “Spierpijn” 2022-2023. 

Marit Aarsman (VCSVU) merkt op dat het diner twee jaar lang is begroot en afgelopen 
jaar niet, ze vraagt dan of dit aankomende jaren wel gaat gebeuren. Daan Geertjes zegt 
dat dit wel de bedoeling is. Fabian Schaub (P.S.) vraagt waarom het diner niet is 
doorgegaan. Allison Oostenrijk (VCSVU) geeft aan dat ze hebben gekozen voor alleen een 15 
borrel.  
 
Martijn Schipper (P.S.) merkt op dat er veel begroot was voor de borrel en hij vertelt dat 
de DJ booth een beetje tegen viel en hij geeft het bestuur mee dat er gekeken moet 
worden naar de invulling van de borrel voor de aankomende jaren. 20 
 
De afrekening van Sportcommissie “Spierpijn” 2022-2023 wordt goedgekeurd. 
 
11c. Decharge  
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V. bedankt de leden van Sportcommissie “Spierpijn” 25 
2022-2023 voor hun harde werk. 
 
Eline Modder (U.P.) zegt dat ze enorm trots is op iedereen uit de commissie, iedereen 
heeft het fantastisch gedaan en is erg gegroeid. Ze zegt uit te kijken naar de 
aankomende activiteiten die de Activiteiten Commissie gaat organiseren.  30 
 
Oulin Zhang, Ruurd Hondema, Jorinde Visscher, Jonno Rolfes, Allison Oostenrijk (allen 
VCSVU), en Eline Modder (U.P.) worden gedechargeerd als leden van Sportcommissie 
“Spierpijn” 2022-2023. 
 35 

12. Beroependag commissie 2022-2024 
 
12a. Decharge 
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V. bedankt Eline Vermeulen als lid van de 
Beroependag commissie 2022-2024 voor haar harde werk. 40 
 
Eline Vermeulen (P.S.) wordt gedechargeerd als lid van de Beroependag commissie 2022-
2024. 
 
12b. Verkiezing 45 
Floor Eijken wordt verkozen als lid van de Beroependag commissie 2022-2024. 
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12c. Installatie 
Floor Eijken wordt geïnstalleerd als lid van de Beroependag commissie 2022-2024. 

 
13. Commissie ter Redactie van de Folia Pharmaceutica 2023-2024 “Fortiori” 5 

 
13a. Decharge 
Daria Planida (U.P.) wordt gedechargeerd als lid van de Commissie ter Redactie van de 
Folia Pharmaceutica 2023-2024 “Fortiori”.  
 10 
13b.Verkiezing 
Anouk de Waele (U.P.) wordt verkozen als lid van de Commissie ter Redactie van de Folia 
Pharmaceutica 2023-2024 “Fortiori”. 
 
13c. Installatie 15 
Anouk de Waele wordt geïnstalleerd als lid van de Commissie ter Redactie van de Folia 
Pharmaceutica 2023-2024 “Fortiori”. 
 

14. SEP-werkgroep 
 20 
14a. Decharge 
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V. wordt gedechargeerd als lid van de SEP-
werkgroep. 
 
14b. Verkiezing 25 
Hester Bouma (P.S.) en Daan Geertjes, penningmeester der K.N.P.S.V., worden verkozen 
als leden van de SEP-werkgroep. 
 
14c. Installatie  
Hester Bouma en Daan Geertjes worden geïnstalleerd als leden van de SEP-werkgroep. 30 
 

15. Sportcommissie 2023-2024 
Ye Young Kim, Age Zeinstra, Imke van Houten, Isabella Hagens, Kaya van der Bijl en 
Brian Schilder (allen U.P.) stellen zich voor aan de AV. 
 35 
Nicky Janssen („Aesculapius”) geeft complimenten aan de leden die zich hebben 
voorgesteld aan de AV, dat zij allen aanwezig zijn. 
 
15a. Verkiezing 
Ye Young Kim, Age Zeinstra, Imke van Houten, Isabella Hagens, Kaya van der Bijl, Brian 40 
Schilder, en Occo Hemel, commissaris algemene zaken der K.N.P.S.V., worden verkozen 
als leden van de Sportcommissie 2023-2024. 
 
15b. Installatie 
Ye Young Kim, Age Zeinstra, Imke van Houten, Isabella Hagens, Kaya van der Bijl, Brian 45 
Schilder, en Occo Hemel worden geïnstalleerd als leden van de Sportcommissie 2023-
2024. 
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Job Markink (U.P.) merkt op dat de sportcommissie al geïnstalleerd is maar dat de 
begroting nog niet gepresenteerd is, en geeft aan dat dit slim is de volgende AV te doen. 
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V. zegt dit te gaan doen op volgende AV. 
 

16. Committee for Pharmaceutical Policy 5 
 
16a. Dischargement some members 
Charlotte Mittendorff (P.S.) has been discharged as member off the Committee for 
Pharmaceutical Policy. 
 10 
16b. Election some members 
Hessel Kooi (P.S.) has been elected as member of Committee for Pharmaceutical Policy. 
 
16c. Installation some members 
Hessel Kooi has been installed as member of Committee for Pharmaceutical Policy. 15 
 

17. Regelementencommissie 2023-2024 
 
17a. Decharge  
Eline Vermeulen (P.S.) wordt gedechargeerd als lid van de Regelementencommissie 2023-20 
2024.  
 
17b. Verkiezing  
Floor Eijken wordt verkozen als lid van de Regelementencommissie 2023-2024. 
 25 
17c. Installatie  
Floor Eijken wordt geïnstalleerd als lid van de Regelementencommissie 2023-2024. 
 

18. EPSA- en IPSF-functionarissen 
 30 
18a. Decharge 
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V. bedankt de EPSA- en IPSF-functionarissen voor 
hun harde werk. 
 
Jia Xing Lin, Jorn Ticheler,  Franka Hettfleisch (allen „Aesculapius”), Katie Remmers 35 
(P.S.), Elisa van het Groenewoud (VSCVU) en Pim van den Dool (U.P.) worden 
gedechargeerd als EPSA- en IPSF-functionarissen. 
 
18b. Installatie 
Anne van de Loo (U.P.), Tim Markesteijn („Aesculapius”), Kaatje Knol, en Kai Timmer 40 
(beiden P.S.) worden geïnstalleerd als EPSA- en IPSF-functionarissen. 
 

19. Mededelingen 
 
19a. Commissies 45 
Isis Borst („Aesculapius”) geeft namens de Congrescommissie 2023-2024 ‘Confuse’ aan 
erg druk te zijn met de organisatie van het congres. Ze zijn bezig met het symposium en 
de locatie staat vast. De locatie van het Congres der K.N.P.S.V. 2024 wordt onthuld: ‘De 
Hoof’ in Someren. Ze zegt dat dit voor een aantal leden een bekende locatie zal zijn, en 
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ze kijkt uit naar het Congres en hoopt zoveel mogelijk leden te zien.  
 
Imme Boogaards (U.P.) complimenteert de Congrescommissie 2023-2024 ‘Confuse’ met 
de locatie. Ze zegt er goede ervaringen mee te hebben, ze kijkt uit naar het Congres en 
hoopt zoveel mogelijk mensen te zien. 5 
 
Allison Oostenrijk (VCSVU) zegt namens de Activiteitencommissie 2023-2024 ‘AC/DC’ erg 
veel zin te hebben in het K.N.P.S.V.-feest en hoopt zoveel mogelijk leden te zien. Ook 
geeft ze aan bezig te zijn met de Educatieve activiteit die op 3 februari zal gaan 
plaatsvinden.  10 
 
Sharon Koers (P.S.) zegt namens de Beroependagcommissie 2022-2024 ‘NextGen’ dat de 
Beroependag 2023 er bijna aankomt en ze zegt er veel zin in te hebben.  
 
19b. Vaandeldrager 2023-2024 15 
Henrik Huizinga (P.S.) zegt dat het goed gaat met de vaandeldrager, ook staat het 
vaandel in het mooie Groningen goed te stralen. Hij spreekt zijn complimenten uit aan 
het bestuur, met name Floor Eijken, de nieuwe voorzitter. Tot slot wenst hij iedereen 
een geweldig K.N.P.S.V.-weekend toe. 
 20 
19c. Ph.V.D. “Hygeia” 
Franka Hettfleisch („Aesculapius”) zegt namens ‘’Hygeia’’ dat ze het erg naar hun zin 
hebben. Ook wil ze benadrukken dat na de Beroependag de karaoke avond zal zijn en ze 
hoopt iedereen daar te zien. 
 25 

20. W.v.t.t.k.  
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V., meldt dat er twee moties van orde zijn 
binnengekomen. 
 
De eerste motie van orde luidt: ‘Wij leden etc. etc. zijn van mening dat alle moties in 30 
één keer aangenomen worden, mits de agenda & financiën dit toelaten.’ 

 
De tweede motie van orde luidt: ‘Wij leden etc. etc. zijn van mening dat alle verkozen 
commissieleden in één keer worden geïnstalleerd.’  
 35 
Deze moties worden aangenomen. 
 
Er zijn 40 reguliere moties binnengekomen. Deze zijn aangenomen middels een motie 
van orde. 
 40 
Motie 1 is ingediend door fitgirlz. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn 
van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. en volgende besturen tijdens de 
algemene vergaderingen naast koekjes ook zorgt voor fruit als snack.’’ De toelichting op 
de motie is: ‘’Koekjes zijn erg lekker maar ook erg ongezond.’’ De motie wordt 
aangenomen. 45 
 
Motie 2 is ingediend door functies 5. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. 
zijn van mening dat Occo een borrel organiseert voor zijn medefuncties 5 en moet 



  
  
Koninklijke Nederlandse Pharmaceutische Studenten Vereniging  
  
  
  

38  

zorgen voor versnaperingen en een lekker jenevertje.’’ De toelichting op de motie is: 
‘’lekker borrelen.’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 3 is ingediend door Liefhebbers van een gezonde toevoeging. De tekst van de 
motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. 5 
naar de novemberborrel van de VCSVU broccoli meeneemt.’’ De toelichting op de motie 
is: ‘’Onze dobbelstenen zijn op.’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 4 is ingediend door Ph. V. D. Hygeia. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. 
etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. als 4 roze biggetjes aanwezig is 10 
op de Hygeia Karaokeavond en het nummer ‘De 3 biggetjes’ zal zingen.’’ De toelichting 
op de motie is: ‘’Hygeia <3 vermaak’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 5 is ingediend door genieters van zwart-wit films. De tekst van de motie luidt: “Wij 
leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. vanavond, 14 oktober 15 
2023, volgens het thema black&white zal moeten verkleden bij het feest van de 
K.N.P.S.V., Floor zal meedoen met de kleding die de activiteitencommissie draagt.’’ De 
toelichting op de motie is: ‘’gewoon op thema zijn!!!’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 6 is ingediend door het 59e bestuur der VCSVU. De tekst van de motie luidt: “Wij 20 
leden etc. etc. zijn van mening dat Occo een speech geeft over wat onze studie is en 
inhoudt, zodat ook hij op de hoogte is wat de leden in Amsterdam studeren. Dit kan op 
de januari borrel.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Dit is wel een klein beetje 
beschamend <3 <3’’ De motie wordt aangenomen. 
 25 
Motie 7 is ingediend door Liefhebbers van een biertjesstrijd. De tekst van de motie luidt: 
“Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. een speech 
verzorgt over welk bier zij prefereert tussen Hertog Jan en Jupiler op de ‘’Hertog vs 
Jup’’ borrel van de VCSVU (november).’’ De toelichting op de motie is: ‘’Wij zijn wel 
benieuwd.’’ De motie wordt aangenomen. 30 
 
Motie 8 is ingediend door Liefhebbers van bestuurskilo’s. De tekst van de motie luidt: 
“Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. taart meeneemt 
naar de volgende BO met de VCSVU.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Wij zorgen wel 
voor de thee/koffie.’’ De motie wordt aangenomen. 35 
 
Motie 9 is ingediend door Liefhebbers van de getallen 1,11,111 etc.. De tekst van de 
motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn van mening dat Floor Eijken, h.t. voorzitter, iedere 
maand op de 11e om 11:11 uur een lief persoonlijk berichtje stuurt naar alle functies 1 
van de afdelingen.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Wat zijn we toch lief voor elkaar.’’ 40 
De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 10 is ingediend door de functies 2. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. 
etc. zijn van mening dat Sam Appel op de Januari AV een lullepot zal houden van 2x2 
minuten over het sterrenbeeld tweeling.’’ De toelichting op de motie is: ‘’2x2 is dubbel 45 
mooi’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 11 is ingediend door het 138e bestuur der L.P.S.V. ,,Aesculapius’’ . De tekst van de 
motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. een 
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borrel organiseert voor het 138e bestuur der L.P.S.V. ,,Aesculapius’’ welke om 13:08 zal 
starten, te Leiden.’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 12 is ingediend door het 138e bestuur der L.P.S.V. ,,Aesculapius’’. De tekst van de 
motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. als 5 
volgt verkleed komt naar het eerste panaceafeest; Floor als zwemster, Sam als 
Brandweerman Sam, Daan als sing and song writer en Occo als piloot.’’ De toelichting op 
de motie is: ‘’Laat je dromen uitkomen.’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 13 is ingediend door het 138e bestuur der L.P.S.V. ,,Aesculapius’’.  10 
De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur 
der K.N.P.S.V. als volgt verkleed komt naar het Diesfeest; Floor als Jerry, Sam als 
Clover, Daan als Sam en Occo als Alex.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Totally Spies 
laat je likken.’’ De motie wordt aangenomen. 
 15 
Motie 14 is ingediend door De mooiste functie liefhebbers. De tekst van de motie luidt: 
“Wij leden etc. etc. zijn van mening dat bij de volgende RvP Floor een wijnproeverij 
organiseert.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Wijnen!’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 15 is ingediend door Bananenliefhebbers. De tekst van de motie luidt: “Wij leden 20 
etc. etc. zijn van mening dat Daan voor de halfjaarlijkse AV 3 chiquita bananen in 33 
seconden opeet.’’ De toelichting op de motie is: ‘’poging 2’’ De motie wordt 
aangenomen. 
 
Motie 16 is ingediend door de 5 mafklappers. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. 25 
etc. zijn van mening dat Occo op het nummer ‘’mooi van ver’’ van Turfy Gang dit 
herschrijft over waarom U.P. de mooiste faculteitsvereniging van Nederland is, verkleed 
als kakker op de halfjaarlijkse AV.’’ De toelichting op de motie is: ‘’lekker bekakt 
gozerrr’’ De motie wordt aangenomen. 
 30 
Motie 17 is ingediend door 4tjes. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn 
van mening dat Floor bij de volgende AV een presentatie moet geven waarom functie 
4&5 mooier zijn dan functie 1.’’ De toelichting op de motie is: ‘’4 mooi!!!’’ De motie 
wordt aangenomen. 
 35 
Motie 18 is ingediend door Dorstige U.P.-ers. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. 
etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. een adtje doet op alle borrels 
en feesten bij alle afdelingen. Film het en presenteer het op de Congres AV.’’ De 
toelichting op de motie is: ‘’Lekker slikken!’’ De motie wordt aangenomen 
Motie 19 is ingediend door Dorstige Quaestoren. De tekst van de motie luidt: “Wij leden 40 
etc. etc. zijn van mening dat Daan een borrel met speciaalbier en hapjes organiseert 
voor de quaestoren van de afdelingen buiten de RvQ om.’’ De toelichting op de motie is: 
‘’Wij willen zuipen!!!’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 20 is ingediend door de mooiste functies in het bestuur. De tekst van de motie 45 
luidt: “Wij leden etc. etc. zijn van mening dat functies 4 en 5 een lied schrijven en 
voordragen op de halfjaarlijkse AV met als titel en thema assesoraat.’’ De toelichting op 
de motie is: ‘’Assessoraat hoog <3’’ De motie wordt aangenomen. 
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Motie 21 is ingediend door Verkleed liefhebbers. De tekst van de motie luidt: “Wij leden 
etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. als volgt verkleed bij het 
EFC-feest in Januari van U.P.; Floor als Princess Peach, Sam als Toad, Daan als Bowser en 
Occo als Yoshi.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Nintendo’’ De motie wordt 
aangenomen. 5 
 
Motie 22 is ingediend door Herboren U.P.’ers. De tekst van de motie luidt: “Wij leden 
etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. tijdens het 
diesopeningsfeest van U.P. als volgt verkleed gaat; Floor als Phoenix, Sam als Stamcel, 
Daan als Baby en Occo als Hippie.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Het thema van de 10 
129e Dies Natalis is: Herboren’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 23 is ingediend door Twee leden der RvP. De tekst van de motie luidt: “Wij leden 
etc. etc. zijn van mening dat Floor op de volgende RvP een blaatverhaal moet vertellen, 
beginnende met: Vrijheid is als een volgetankde mercedes’’.’’ De toelichting op de 15 
motie is: ‘’Wij houden van verhalen. Niet poetsen maar lullen.’’ De motie wordt 
aangenomen. 
 
Motie 24 is ingediend door Koffieliefhebbers. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. 
etc. zijn van mening dat op de volgende AV speciaalkoffie geserveerd moet worden.’’ De 20 
toelichting op de motie is: ‘’Lekker koffie slurpen!’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 25 is ingediend door Gouden Draken. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. 
etc. zijn van mening dat Daan elke RvQ een fles goldstrike haalt.’’ De toelichting op de 
motie is: ‘’Onder genot van goud het geld bespreken.’’ De motie wordt aangenomen. 25 
 
Motie 26 is ingediend door Liefhebbers van promotie. De tekst van de motie luidt: “Wij 
leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. op de K.N.P.S.V. 
website de activiteiten toevoegen aan de agenda.’’ De toelichting op de motie is: 
‘’PROMOOO’’ De motie wordt aangenomen. 30 
 
Motie 27 is ingediend door het 142e bestuur der G.F.S.V. ‘’Pharmaciae Sacrum’’. De tekst 
van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der 
K.N.P.S.V. op het AlDi feest op 12 december 2023 verkleed gaat als; Floor als Impulse, 
Sam als Nocturnal, Daan als Euphoria en Occo als Tijd.’’ De toelichting op de motie is: 35 
‘’stukje geschiedenis van P.S.’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 28 is ingediend door het 142e bestuur der G.F.S.V. ‘’Pharmaciae Sacrum’’. De tekst 
van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der 
K.N.P.S.V. op de EJC activiteit op 17 januari 2024 verkleed gaat als; Floor als kakker, 40 
Sam als boer, Daan als gabber en Occo als nerd.’’ De toelichting op de motie is: 
‘’diversiteit mooi’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 29 is ingediend door het 142e bestuur der G.F.S.V. ‘’Pharmaciae Sacrum’’. De tekst 
van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn van mening dat Occo na de AV alle overige 45 
koekjes moet opeten.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Lekkerrr! Genieten van de 
bestuurskilo’s’’ De motie wordt aangenomen. 
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Motie 30 is ingediend door het 142e bestuur der G.F.S.V. ‘’Pharmaciae Sacrum’’. De tekst 
van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn van mening dat bij het aankomende EJC 
feest op 19 oktober 2023 Floor verkleed gaat als Toby en Occo als mega mindy.’’ De 
toelichting op de motie is: ‘’mooi roze en blauw is niet lelijk’’ De motie wordt 
aangenomen. 5 
 
Motie 31 is ingediend door Smikkelaars. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. 
zijn van mening dat op de volgende AV digestive melkkoekjes met suiker worden 
geserveerd.’’ De toelichting op de motie is: ‘’De pure koekjes zijn minder lekker’’ De 
motie wordt aangenomen. 10 
 
Motie 32 is ingediend door Rare gekken. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. 
zijn van mening dat Daan op de volgende RvQ zich moet verkleden als Dagobert Duck.’’ 
De toelichting op de motie is: ‘’Wij willen geld zien!!’’ De motie wordt aangenomen. 
 15 
Motie 33 is ingediend door Liefhebbers van de liefde. De tekst van de motie luidt: “Wij 
leden etc. etc. zijn van mening dat Daan bij de eerstvolgende RvQ een 3 minuut en 33 
seconden lange speech geeft over zijn liefdesleven.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Een 
beetje openheid kan nooit kwaad’’ De motie wordt aangenomen. 
 20 
Motie 34 is ingediend door het 142e bestuur der G.F.S.V. ‘’Pharmaciae Sacrum’’. De tekst 
van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der 
K.N.P.S.V. meedoet met het volgende ‘Luft-alarm’ op 6 november 2023 om 12:00 uur ’s 
middags op het P.S.-hok.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Luft is lekker’’ De motie 
wordt aangenomen. 25 
 
Motie 35 is ingediend door SpoCo. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. zijn 
van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. bij de sportactiviteit in Mariobros thema 
gekleed de warmingup moet verzorgen.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Kostuums: 
Floor als Prinses Peach, Sam als Yoshi, Daan als Toad en Occo als Mario’’ De motie wordt 30 
aangenomen. 
 
Motie 36 is ingediend door De cupido’s. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. etc. 
zijn van mening dat de voorzitter van het 121e bestuur der K.N.P.S.V. moet bij de 
valentijnsborrel van de VCSVU een liefdesgedicht voordragen aan de voorzitter van de 35 
VCSVU.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Floor schrijft een gedicht aan Roy.’’ De motie 
wordt aangenomen. 
 
Motie 37 is ingediend door De voetenmartelaars. De tekst van de motie luidt: “Wij leden 
etc. etc. zijn van mening dat de mannelijke leden van het 121e bestuur der K.N.P.S.V. op 40 
het VCSVU gala de gehele avond op hakken doorbrengen. De K.N.P.S.V. sokken mogen 
niet uit bij deze gelegenheid.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Occo, Daan en Sam 
dragen hakken i.p.v. andere schoenen.’’ De motie wordt aangenomen. 
 
Motie 38 is ingediend door Visliefhebbers. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. 45 
etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. aanwezig moet zijn op de 
sushivergadering van de activiteitencommissie onder het genot van AC/DC muziek. 
Datum wordt nader bepaald in overleg.’’ De toelichting op de motie is: ‘’Gezellige date 
met kaarslicht en veel AC/DC muziek’’ De motie wordt aangenomen. 
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Motie 39 is ingediend door Liefhebbers van feminisme. De tekst van de motie luidt: “Wij 
leden etc. etc. zijn van mening dat het 121e bestuur der K.N.P.S.V. naar de 
valentijnsborrel komt als genderblender. (Dit betekent mannen in een jurkje/rok!).’’ De 
toelichting op de motie is: ‘’Is leuk en sexy’’ De motie wordt aangenomen. 5 
 
Motie 40 is ingediend door Rijke gekken. De tekst van de motie luidt: “Wij leden etc. 
etc. zijn van mening dat Daan op elke RvQ slingers en taart meeneemt alsof we onze 33e 
verjaardag vieren.’’ De toelichting op de motie is: ‘’3 mooi’’ De motie wordt 
aangenomen. 10 

 
21. Rondvraag 

 
Priscilla Tan („Aesculapius”) geeft complimenten aan het bestuur over het spoedig 
verloop van de AV. Ze zegt ook erg trots te zijn op het bestuur. 15 
 
Job Markink (U.P.) heet namens de Regelementencommissie Floor Eijken welkom en hij 
vindt dat zij het voorzitterschap erg goed heeft opgepakt. Hij complimenteert het 
bestuur met het snelle verloop van de AV en zegt trots te zijn op het bestuur.  
 20 
Fabian Schaub (P.S.) bedankt het bestuur voor het spoedig verloop van de AV en zegt erg 
veel zin te hebben in het K.N.P.S.V.-feest. 
 
Mila Bussing („Aesculapius”) zegt trots te zijn op het bestuur en zegt veel zin te hebben 
in het K.N.P.S.V.-feest. 25 
 
Leroy Roscher (U.P.) feliciteert het bestuur met het spoedig verloop van de AV. 
 
Roy Zuidema (VCSVU) complimenteert het bestuur met het spoedig verloop van de AV. 
 30 
Mara van den Kerkhof (U.P.) geeft namens de Financiële Commissie complimenten aan 
Daan Geertjes, penningmeester der K.N.P.S.V. Ze kijkt uit naar de halfjaarlijkse 
financiële stukken.  
 

22. Sluiting 35 
 
Floor Eijken, voorzitter der K.N.P.S.V., sluit de Najaars Algemene Vergadering der 
K.N.P.S.V., gehouden op 14 oktober 2023 te Groningen, om 16:34 uur.  
 
Aldus naar waarheid opgemaakt,  40 
 
Groningen, januari 2024, 
 
 
 45 
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 5 
 
 
Sam Appel      Floor Eijken 
h.t. secretaris der K.N.P.S.V.   h.t. voorzitter der K.N.P.S.V. 
 10 
 

 
 
 

 15 


